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Będą warsztaty 
cyrkowe i szkoła
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Co dalej Ktoś zastrasza Czy w czasie T B  ;
ze szkołą mieszkańców budowy kanalizacji
w Goli?
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podcięto drzewa?
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Potrzebna pomoc, ale karetki nie ma. Dlaczego?
To strażacy przewieźli do szpitala mężczyznę z raną głowy i złamaną ręką. Pojechali też po poszkodowa
nego, który spadł z wysokości. Śmigłowiec przyleciał do pacjenta z bólami brzucha. Zgłaszający słyszeli: 
brak wolnych karetek. s 7
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Ewa gotowała 
z jarociniakam i
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DISCO STARS FESTIWAL 
ROSZKÓW 2017

Odkrywamy pierwsze 
tajemnice festiwalu
disco polo
Kiedyś symbol kiczu i obctachu, dziś... 
najchętniej słuchana muzyka w Polsce!
Nawet w Jarocinie, symbolu polskiego rocka.

KTO UCIERPIAŁ W WYPADKU? RELACJE ŚWIADKÓW

k POWIAT I ROSZADY NA STOŁKACH

Przemysław
Masłowski

zwolniony z PCPR-u

Jan Bartczak
nowym sekretarzem 

powiatu

Zbigniew
Kuzdżał

na dobrze ptatnym etacie ► s. 3 i 11

Masz wspomnienia z czasów działalności „Zgody" z okresi 
jej świetności? Najciekawsze nagrodzimy!
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Wspomnienia z PRL-u
- Byl taki pan, którego wszyscy się bali - jak wchodził, bud/it taki postrąch, 

ze ludzie w kolejce sami wofafi. Dać mu kawę, dęóju jj kawał w*4k u runa Li nilia 
Kmieciak, pracownica jarocińskiej spółdzielni „Zgoda*'. O kawiarniach, restaura
cjach, sklepach, piekarniach, wytwórni wód gazowanych, kolejkach po kawę i nie 
tylko opowiada też Czestaw Ratajczak, członek zarządu.

s. l O m l l m
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Zakupy znów podrożały
C*oraz więcej płacimy za podstawowe produkty 

spożywcze. Dla niektórych chleb droższy o kilka
dziesiąt groszy to duża różnica, inni nie zwracają 
na to większej uwagi. Cukier w styczniu był droższy 
o 40 gr w porów naniu z analogicznym  okresem 
roku poprzedniego i kosztował ok. 2,56 zł. Mleko 
o ok. 10 gr i trzeba było zapłacić za litr mniej więcej 
2 zł. W granicach 1 zł należało zapłacić za niektóre 
z gatunków jabłek. Jeszcze rok temu m ożna było 
kupić kilogram za ok.TO gr mniej.

(bst)

STEFAN KOTERBA
Raczej nie zauważy- i 
tem, że coś zdrożało. |
Robię zakupy głównie 
w dużych superm ar
ketach. Nie ma dia mnie 
różnicy, czy to są polskie, czy za
graniczne sklepy. Po prostu kupuję 
to, co potrzebne jest do domu i co 
jest dostępne.

IZABELA MATUSZEWSKA
To prawda, że produkty i 
spożywcze podrożały.
Najbardziej zauważyłam 
to na takich, które kupuje 
się codziennie, a więc chleb, 
masło, sery, wędliny. W niektórych przy
padkach płacę nawet o 50 gr więcej. 
To dla mnie duża różnica cenowa przy 
dwójce dzieci. Nie mieszkam w Jaro
cinie, ale jeśli tu jestem, to staram się 
kupować w marketach, ale na co dzień 
wybieram osiedlowe sklepy.

DONATA ŁYSIAK
Bardzo zdrożały zaku
py. Przy czwórce dzieci * 
bardzo to widać. Da 
się to zauważyć przy 
kupnie makaronów, Chle
ba, mięsa. Łatwo to porównać, bo 
wiem, ile wydawałam wcześniej, 
a ile teraz. Codzienne rzeczy kupuję 
w sklepie osiedlowym, ale większe 
zakupy robię w supermarketach, 
które są bliżej mnie - raz w pol
skich, raz w zagranicznych.

GENOWEFA 
KOŁODZIEJCZAK
Produkty zdrożały, ale | 
chyba niewiele. Nie 
zwróciłam specjalnie 
uwagi na zmianę cen. Naj
częściej zaopatruję się w marketach 
i sprawdzam po gazetkach, co war
to kupić. Zaopatruję się tam, gdzie 
mam w danej chwili bliżej. Raz są to 
polskie, a raz zagraniczne markety.
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Dla niepełnosprawnych 2.500 zł, 
dla zarządu 40.0.00 żł

Powiat ogłosił konkurs ofert 
na realizację zadania „W zakresie 
działań na rzecz osób niepełno
spraw nych”. O rganizacje po za 
rządow e m ogą w ram ach  tego 
zadan ia  realizow ać np.: w arsz
taty, imprezy kulturalne, sporto 
we, turystyczne. Przewidziano na 
ten c e l , uwaga! - 2.500 zł! Tak,
2.500 zł na cały rok, dla wszystkich 
o sób  niepełnospraw nych  z n a 
szego terenu! D la po rów nan ia  
- miesięczna pula na pensje dla 4 
członków zarządu w powiecie, to 
około 40.000 złotych.

W zasadzie nie wiem, co o tym 
myśleć. Nie pow inno ranie to za
skoczyć, bo co chwilę spotykam się 
takim traktowaniem osób z niepeł
nospraw nością. Ludzie jeżdżący 
wózkiem nie mogą wziąć ślubu w ratuszu, udziału 
w sesji, nie m ogą dostać się do m uzeum  i wielu 
innych miejsc w naszym mieście, powiecie, np. 
urzędów . Nie m a bezp ła tnej szkoły średniej, 
w której bez p ro b lem u jrioże  poruszać się po 
całym budynku uczeń jeżdżący na wózku. Nie
pełnospraw ni prosili o windę na basenie. Prezes 
jesienią ubiegłego roku powiedział, że nie stać go 
na to, a najlepiej żeby Fundacja „Ogród M arzeń” 
kupiła taką windę i podarow ała miejskiej spółce. 
Burm istrz uśw iadom ił prezesa, że spółkę stać 
i windę trzeba zakupić. M oże za kilka miesięcy 
będzie. Na razie matki w kładają sam e do wody 
swoich dorosłych synów. Nie pomoże im ratownik, 
nikt z z obsługi czy gości pływalni. N a pom oc 
nie m a co liczyć, za to na kom entarz - owszem. 
Kiedy dwie mamy usiłowały wyciągnąć z jacuzzi 
niepełnosprawnego chłopaka usłyszały od pana 
pławiącego się w bąbelkach: „Takie ładne panie, 
może też by mnie wyciągnęły?”

BEATA
FRĄCKOWIAK-
PIOTROWICZ

Przykładów  na znieczulicę 
wszystkich wkoło mnóstwo. „Jeź
dziłam z dzieckiem przez trzy lata 
autobusem  miejskim. Tylko dwa 
razy kierowca pom ógł mi wnieść 
wózek.” - opow iada jedna z mam  
dziecka z niepełnospraw nością. 
Inna: „Czekałam 40 minut w ko
lejce do pobrania krwi z kilkuletnią 
córką na ręku. Nikt nie ustąpił mi 
m iejsca na ław ce.” O soba  je ż 
dżąca na wózku: „Sytuacja przed 
bankiem  - poprosiłam  o o tw ar
cie drzwi pan ią , w odpow iedzi 
usłyszałam  sam a pani sobie nie 
poradzi?”

I tak m ożna by opow iadać 
i opow iadać. Przykładów  zn ie
czulicy tyle sam o, ile zazdrości 
zdrowych ludzi o pieniądze, które 

dostają  dzieci niepełnosprawne na rehabilitację 
i leczenie. Czy również zazdroszczą im choroby, 
litrów wylanych łez, potw ornego bólu i strachu, 
który przeżyw ają dzieci i ich rodzice każdego 
dnia?

W intem ecie znajdziecie film, ludzie ud o 
stępniają go na Facebooku. Opowieść jest tak: 
C hłopak gra w kosza, piłka spada pod nogi ró 
wieśnika siedzącego na wózku. N astępna scena: 
C hłopak na wózku podjeżdża do tarasu, patrzy 
w dół, a na podłodze leży piłka do kosza. Bohater 
podnosi ją , kładzie na udach i jedzie wózkiem 
w kierunku boiska do koszykówki, a tam... Wszy
scy chłopacy grają na siedząco. Jeżdżą krzesłami 
na kółkach, dziecięcymi sam ochodzikam i, trzy
kołowymi rowerkami. Wszyscy na tym samym, 
poziom ie. Wszyscy równi. Proszą, by chłopiec 
na wózku dołączył do nich.

Czy napraw dę tak może być tylko w filmie? 
To pytanie również do Ciebie.

czyli najczęściej czytane artykuły na portalu 
w  ostatnim tygodniu

ZaMSstamg&e

Disco Star 
Festiwal nad 
zalewem 
w Roszkowie. 
Jest więcej 
szczegółów 
wydarzenia

© Zderzenie U r  B Grzegorza nie Zderzenie A - A
z autobusem ma od grudnia. pociągu

| Zderzenie 
z autobusem 
na DK11/15. 
Droga
nieprzejezdna

| Grzegorza nie 
ma od grudnia. 
Znajomi apelują 
o pomoc
w poszukiwaniach

Zderzenie 
pociągu 
z koparko- 
ładowarką

| Zaparkował 
na noc auto 
w centrum 
Jarocina. 
Rano za 
wycieraczką 
znalazł to...

x

EDYCJA „PIĄTKI DLA GAZETY" K U P O N  K O N K U R S O W Y
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imię i nazwisko: 

adres:....... ..........

tel.:

szkoła:

W:

przedmiot: 

podpis nauczyciela:

klasa:

Nie cena powinna być najważniejsza
M IC H A Ł  S ZCZYPIŃ SK I, prezes spółdzielni „Zgoda" w Jarocinie

Najtrudniej jest zmienić świado
mość ludzi - Niemiec ma to zakorze
nione, od urodzenia tak ma, że kupuje 
niemieckie produkty. Jak przyjedzie 
do Polski, idzie na zakupy do „Lidia” 
lub „Kauflandu”. My tego nie mamy. 
To kwestia wielu lat, żeby ludzie mieli 
świadomość w tym zakresie. (...) Ja  też 
jestem zwolennikiem tego, by kupować

produkty lokalne. Nie sama cena powin
na być najważniejsza, tylko jakość, brak 
anonimowości, lokalizacja, czyli blisko 
domu, dostosowanie asortymentu.

Bez zrzeszania się firm tej samej 
branży nie jesteśm y pewnie w stanie 
tego osiągnąć, żeby ludzie kupowali 
głównie nasze, polskie produkty.

(akf)

W tym roku 
wybieram s !q  na:

1 1 %  6 7 %
Jarocin

Festiw al 2 0 1 7
Disco S tars  

Festiw al 2 0 1 7

4 %  1 9 % ’
N a oba fe s tiw a le N ie  idę na żad en

W związku z masową wycinką drzew, jaka na
stąpiła po zmianie ustawy o ochronie przyrody, 
Prawo i Sprawiedliwość rozważa wprowadzenie 
nowelizacji, która miałaby „załatać” pewne luki 
w obowiązującym prawie.

radny rady m ie jsk ie j w  Jarocin ie

Uważam, że pewne regulacje dotyczące wycinki były 
potrzebne. Przynajmniej na prywatnych posesjach. Ale 
to, co się zaczęło dziać, wskazuje, że wykorzystano luki 
prawne.

Popieram pomysł wprowadzenia w życie nowelizacji 
ustawy, żeby nałożyć pewne obostrzenia, bo przepisy w takim kształcie 
powinny zostać zmienione. Poza tym jestem za ochroną przyrody. Gdyby 
nie lasy, gazy cieplarniane spowodowałyby zmiany klimatyczne na dużą 
skalę. Poza tym, nie istniałoby wiele gatunków zwierząt i roślin.

Właściciel posesji powinien mieć trochę więcej samodzielności w spra
wach drzew rosnących na jego terenie, ale w sytuacji, kiedy są one stare 
lub mowa o rzadko spotykanych gatunkach, należałoby uzyskać zgodę na 
wycinkę od urzędników zajmujących się zielenią w gminie.

J A N U S Z  G O G O Ł K IE W IC Z  
nad leśn iczy  nad leśn ic tw a  Jarocin

Z własnego doświadczenia wiem, że poprzednia 
procedura uzyskania pozwolenia na wycięcie drzew nie 
była szczególnie trudna do załatwienia. A przynajmniej 
gmina Jarocin nie robiła wielkich problemów przy uzy
skaniu potrzebnego zezwolenia.

Wydaje mi się, że ustawodawca wprowadzając nowe prawo miał dobre 
intencje, bo chciał ułatwić ten proces, ale okazało się, że pomysłowość 
obywateli i chęć obejścia przepisów spowodowały, iż stało się, jak się stało.

Na pewno jest to luka w przepisach, która - z tego, co wiem - ma zo
stać załatana, żeby przynajmniej do celów gospodarczych bezmyślnie nie 
wycinać drzew.

O szczegółach akcji „PIĄTKA DLA GAZETY" czytaj na śtr. 4m j

http://www.jarocinska.pl
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Dyrektor odwołany 
ze stanowiska pójdzie do sadu
1  Przemysław Masłowski, szef Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w  Jarocinie 
został odw ołany ze stanowiska.

6.354 zł brutto
wynosi miesięczne wynagrodzenie Przemysława 
Masłowskiego na stanowisku dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Jarocinie

► Po zmianie władzy w powiecie stanowiska stracili: 
starosta Bartosz Walczak, wicestarosta Mikołaj 
Szymczak, asystent starosty Wojciech Raś, prezes 
szpitala Marcin Jantas, sekretarz powiatu Ireneusz 
Lamprecht oraz dyrektor PCPR-u Przemysław 
Masłowski.

► Z nieoficjalnych informacji wynika, że stanowisko 
dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie 
Grzegorza Fenglera jest niezagrożone.

Starosta  Teodor G robelny jako 
pow ód p o d a ł u tra tę  z au fan ia  do  
podw ładnego. Z arzuca  m u, że po 
przeprowadzce PCPR-u do siedziby 
w budynku dworca kolejowego, jako 
szef jednostki nie zapewnił w łaści
wych pomieszczeń na składnicę akt 
jednostki. Ponadto miał nie uprzedzać 
i nie informować pracodaw cy na pi
śmie o przyczynach i przewidywanych 
nieobecnościach w pracy w związku 
z udziałem w pracach Rady Miejskiej 
w Jarocinie.

W icestarosta M irosław D rzazga, 
któremu podlega PCPR, w ogóle nie 
chce rozm awiać na tem at przyczyn 
odwołania dyrektora jednostki. - Pan 
dyrektor m a prawdo zwrócić się do sądu, 
wiec m yślę, że w sądzie będziem y roz
baw iali na ten tem at, a nie poprzez 
bedia  - uzasadnia.

Masłowski od listopada 2014 roku 
jest radnym (klub Ziemi Jarocińskiej - 
Przyp. red.). Z tego względu starosta 
Teodor Grobelny musiał zwrócić się 
do Rady Miejskiej Jarocina o wyra
żenie zgody na rozwiązanie stosunku

Przemysław Masłowski objął funkcję szefa 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Jarocinie w 2003 roku

sam ym  rad a  m iejska nie zgodziła  
się na rozw iązanie stosunku pracy 
z odwołanym  dyrektorem PCPR-u.

W  opinii zarządu powiatu stano
wisko rady miejskiej nie jest wiążące 
i może, ale nie musi zostać wzięte pod 
uwagę. Podobnie, jak  w przypadku 
sekretarza pow iatu Ireneusza Lam- 
prechta - też radnego, na zwolnienie 
którego rad a  miejska nie w yraziła 
zgody, a i tak tego dokonano.

Przemysław M asłowski m a trzy
m iesięczny okres w ypow iedzenia, 
w czasie którego zosta ł zw olniony 
z ob o w iązk u  św iad czen ia  pracy. 
W  tym czasie będzie otrzymywał pen
sję w niezmienionej wysokości, czyli 
6.354 zł brutto . O dwołany dyrektor 
zapow iada, że sprawę zwolnienia go 
ze stanowiska odda do Sądu Pracy 
w Kaliszu.

Z nieoficjalnych informacji wyni
ka, że Przemysława Masłowskiego na 
stanowisku dyrektora zastąpi Patryk 
Kulka (członek PiS-u - przyp. red.), 
który jest referentem w PCPR-ze.

ANNA KONIECZNA

pracy z dyrektorem PCPR-u.
W  czasie nadzwyczajnego posie

dzenia, które zostało  zwołane, aby 
radn i mogli zaopin iow ać uchw ałę 
w tej sprawie, rozgorzała burzliw a 
dyskusja. Wiceburmistrz Witosław Gi- 
basiewicz zwrócił uwagę na pomylone 
daty posiedzeń rady miejskiej podane 
w piśmie starosty, w których rzekomo 
miał uczestniczyć radny M asłowski 
bez uprzedniej zgody przełożonego. 
Z kolei sam  zainteresowany - Prze
m ysław  M asłow ski mów ił m iędzy 
innymi o tym, że negocjacje w sp ra
wie nowej siedziby PCPR-u, a tym 
sam ym  zapew nien ia  pom ieszczeń 
na archiw um  jednostk i, prow adził 
w icestarosta  M irosław  D rzazga. - 
A teraz to m nie się zarzuca, że coś było 
nie tak  - stwierdził.

W głosowaniu 14 radnych op o 
wiedziało się za niewyrażeniem zgody 
na zwolnienie Przemysława M asłow
skiego. Radny Ryszard Kołodziej był 
przeciwny, a Lidia Czechak wstrzy
m ała się od głosu. M asłow ski nie 
w ziął udzia łu  w g łosow aniu . Tym

► JAROCIN _ ____________________

Bilety na Jarocin Festiwal 2017 
kupisz od środy

15 m arca rusza sprzedaż bile
tów na tegoroczny Jarocin Festiwal. 
Mieszkańcy gminy, podobnie jak 
w poprzednich latach, będą mogli 
kupić karnet po okazyjnej cenie.

Promocyjne trzydniowe bilety 
będą kosztować 70 zł. D ostępne 
będą w Spichlerzu Polskiego Rocka 
od środy, prom ocja potrwa do 31 
niaja. Warto zaznaczyć, że weryfi
kacja będzie odbywała się poprzez 
numer PESEL kupującego, a sam a 
wejśció>vka będzie num erow ana 
oraz imiennie podpisana, przez co 
nie będzie m ożna odsprzedać jej 
osobom  trzecim. Trzeba ją  jednak 
będzie odebrać osobiście.

Nie zabraknie też pewnych no
wości. - Każdy m ieszkaniec gm iny 
Jarocin, który zakupi karnet w Spi
chlerzu Polskiego Rocka, otrzym a  
numerowaną kartkę pocztową z za
proszeniem na Jarocin Festiwal 2017,

którą będzie m ógł wystać dowolnej 
osobie spoza gm iny Jarocin. W ten 
sposób m ieszkaniec gm iny Jarocin 
oraz osoba, która otrzym a kartkę  
wezmą udział w loterii. Jeśli zapro-

14-16
lipca
W tych dniach 
odbędzie się 
tegoroczny festiwal 
w Jarocinie

szona osoba zjawi się w Spichlerzu 
Polskiego Rocka podczas trw ania  
festiw alu z kartką oraz okaże opaskę 
na Jarocin Festiwal 2017, wówczas 
kartka weźm ie udział w losowaniu 
pakietu festiwalowych i spichlerzo
wych gadżetów  oraz podw ójnych  
karnetów  na Jarocin Festiwal 2018  
- informuje Łukasz Kowalka z TBA 
Musie. Kartka będzie również bile
tem wstępu do Spichlerza Polskiego 
Rocka, m uzeum  prezen tu jącego  
historię polskiej muzyki rockowej.

Przypomnijmy: gwiazdam i te
gorocznego Jarocin Festiwalu mają 
być m.in. Wojtek Mazolewski Quin- 
tet, N atalia Przybysz, Decapitated, 
Voo Voo, K aliber 44, H appysad  
czy Voo Voo. - Kolejni wykonawcy 
Jarocin Festiwal zostaną ogłoszeni 
ju ż  w środę 15 m arca - zaznacza 
Kowalka.

(jan)

► DISCO STARS FESTIWAL R0SZKÓW 2017

Burmistrz: To będzie 
świetnie wyglądać

Oficjalny fanpage Disco w Roszkowie

Disco Stars Festiwal Roszków 
2017 odkrywa pierwsze tajemnice. 
Biletowana impreza nad zalewem 
potrwa dwa dni. O rganizator za
pow iada 25 wykonawców w tym 
takie gwiazdy jak zespół Akcent. 
Gościem specjalnym wydarzenia 
będzie Boney M.

Choć impreza dopiero startuje, 
to zainteresowanie jest ogromne. 
Wystarczyło, że organizatorzy uru
chomili oficjalny fanpage w m e
diach społecznościowych, a w ciągu 
kilku godzin udział zadeklarowało 
kilkaset osób.

Wydarzenie od początku wspie
rają władze Jarocina. - Jechałem  
wzdłuż zalewu w Roszkowie w m iej
scu, gdzie będzie Festiwal Disco Polo. 
Oglądaliśmy tam  ułożenie terenu, 
które jest genialne - tłumaczy bur
mistrz Adma Pawlicki. - Naturalny 
amfiteatr, ta scena na tle jeziora. To 
świetnie będzie wyglądać.

Festiwal reklamowany jest jako 
, jedna z największych imprez połu
dniowej Wielkopolski”. Odbędzie się 
w weekend 2-3 czerwca (piątek, so
bota). Organizatorzy zapowiadają 
gwiazdy muzyki disco, które prawie 
zawsze gwarantują tłumy. - Podczas 
dwudniowego show na jednej scenie 
wystąpi blisko 25 wykonawców disco 
polo i dance. Będą wśród nich zarów
no przedstawiciele młodego pokolenia, 
ja k  i gwiazdy, które od lat królują na 
listach przebojów m.in. Akcent Pol
ska (Zenek M artyniuk) - czytamy 
na oficjalnym fanpage festiwalu. 
Gościem specjalnym imprezy będzie 
Boney M., Sheyla Bonnick Feat. 
i The Sounds of Boney M.

O G Ł O S Z E N I A

P o m y s ło d a w c y  fe s tiw a lu  
w Roszkowie podkreślają, że zor
ganizowanie imprezy typu disco 
niedaleko Jarocina nie jest przy
padkowe. ,N aszym  głównym celem  

jest odpowiedź na oczekiwania fanów  
m uzyki disco polo i dance oraz wy
pełnienie luki w tego typu imprezach 
w południowej Wielkopolsce” - za
pewniają twórcy. „Jeszcze nigdy na 
tym terenie nie udało się bowiem za
prosić aż tylu 'wykonawców tej muzyki 
do udziahi w jednej imprezie. Z  uwagi 
na szeroki repertuar uczestnicy festi
walu w Roszkowie z pewnością będą 
mogli zobaczyć swoich ulubionych 
wykonawców oraz poshichać ich naj
większych przebojów”.

Festiwal będzie m iał m ocne 
wsparcie promocyjne telewizji Po- 
loTV Imprezę poprowadzą prezen
terzy - m.in. Edyta Folwarska, M a
ciej Smoliński i Agnieszka Mortka.

Jarocin, a wcześniej również po
wiat jarociński (przed odwołaniem 
starosty Bartosza Walczaka), miały 
się zaangażować w imprezę finan
sowo. Jak zapowiedział niedawno 
burmistrz Pawlicki, niewykluczone, 
że gmina sama będzie współpraco
wała z organizatorem . Wcześniej 
zaangażowanie samorządów okre
ślano na poziomie 240 tys. zł. - My 
m ielibyśm y prom ocję w m ediach, 
a dodatkowo m ieszkańcy bilety po  
promocyjnych cenach - tłumaczył 
jeden z samorządowców.

O rganizatorzy D SF Roszków 
zapowiadają na 20  marca konferen
cję prasową, na której mają zdradzić 
„wszystkie informacje”.

(nba)

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

BEZPŁATNE SZKOŁY DLA DOROSŁYCH
LICEUM 2- i 3-letnie (po ZSZ i gimazjum) 
SZKOŁY POLICEALNE
• BHP * ADMINISTRACJA •RACHUNKOWOŚĆ
• FLORYSTYKA • OPIEKUN MEDYCZNY
• OPIEKUNKA DZIECIĘCA
• TECHNIK MASAŻYSTA
• KURSY KWALIFIKACYJNE: ROLNIK. 

FL0RYSTA. PRACOWNIK ADMINISTRACYJNY

w w w . t a r c e . p o w i a t - j a r o c i n s k i . p l

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

Gimnazjalisto! Ciekawe zawody!
• TECHNIK LOGISTYK
• TECHNIK WETERYNARII
• TECHNIK ARCHITEKTURY KRAJOBRAZU
• TECHNIK AGROBIZNESU
• TECHNIK TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI
• TECHNIK ORGANIZACJI REKLAMY. FOTOTECHNIK
• TECHNIK OCHRONY ŚRODOWISKA
Dzień Otwarty 1 7 .0 3 .2 0 1 7  r.

w w w . t a r c e . p o w i a t - j a r o c i n s k i . p l

http://www.jarocinska.pl
http://www.tarce.powiat-jarocinski.pl
http://www.tarce.powiat-jarocinski.pl
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► AUTOKAR Z PASAŻERAMI UDERZYŁ W LAWETĘ

J  - To cud, że tylko dwie osoby są ranne. Naprawdę szczęście w nieszczęściu - oceniają ci, którzy widzieli skutki 
poniedziałkowego zderzenia na D K  11. Na wysokości N ow ego Miasta autokar uderzył bokiem w lawetę.

Poniedziałek, 13 m arca, d o ch o 
dzi szósta rano. To m om ent, kiedy na 
krajówkę wyjeżdża najwięcej pojazdów 
z naszego terenu. Ludzie z Jarocina, 
z okolicznych powiatów, jadą  do pracy. 
W iększość do Poznania  i sąsiednich 
miejscowości. Ci, którzy byli na nocce 
są właśnie w drodze do domu. W poto
ku ciężarówek i aut osobowych jedzie 
też mnóstwo autobusów. Jednym  z ich 
jest biały van hool. A utokar na kali
skich num erach wiezie pracowników 
jednej z firm w Tarnowie Podgórnym . 
N a prostym  odcinku drogi koło N o
wego M iasta  kierow ca niebezpiecz
nie zjeżdża do środka jezdni. Jedna  
z n iepotw ierdzonych hipotez mówi, 
że w pojeździe m ogła pęknąć opona. 
- Kierujący autobusem z niewyjaśnionych

przyczyn zjechał na przeciwległy pas jezdni 
i uderzył w bok ciężarówki - przewożącej 
auta osobowe - relacjonuje pierwsze 
ustalenia mł. asp. Edyta Kwietniewska, 
oficer prasowy K om endanta Pow iato
wego Policji w Środzie Wielkopolskiej. 
W zdarzeniu bierze udział też osobów- 
ka. - Kierowca audi, jadący za lawetą, 
aby uniknąć zderzenia odbił na pobocze 
- dodaje policjantka.

Służby otrzymują zgłoszenie o zde
rzeniu trzech pojazdów na D K  11 kilka 
m inut przed godziną 6.00. Inform acja 
o tym, że w wypadku uczestniczy au to 
bus, stawia na nogi ratowników. Prócz 
sześciu zastępów  straży pożarnej do 
akcji ratowniczej zostają skierowane po
gotowie i policja. - Z  miejsca zdarzenia 
pogotowie zabrało dwie osoby, a pięciu

udzieliło doraźnej pom ocy m edycznej, 
nie było potrzeby ich hospitalizacji. Do 
m omentu przybycia Zespołu Ratownictwa 
M edycznego udzieliliśm y pom ocy dwom  
najbardziej poszkodowanym  - mówi mł. 
bryg. Bogusław Podgórski, oficer praso
wy Państwowej Straży Pożarnej w Śro
dzie Wielkopolskiej.

Kierowca autobusu, 23-letni Ukra
iniec, trafia do jednego z poznańskich 
szpitali. Lekarze jego stan oceniają jako 
ciężki, ale stabilny. - To m łody czło
wiek, ale ju ż  z dużym  doświadczeniem  
na drodze - podkreśla przedstawicielka 
kaliskiej firmy, do której należy pojazd. 
42-letni pasażer au tokaru  przebyw a 
w jarocińskiej lecznicy. Doznał niegroź
nych obrażeń. Zderzenie było bardzo 
silne. Porozrzucane elementy rozbitych

pojazdów  leżały w prom ieniu kilkuna
stu metrów/- To cud, że tylko dwie osoby 
są ranne. Naprawdę szczęście w nieszczę
ściu - sądzą ci, którzy widzieli skutki ko
lizji. Ratownicy i świadkowie oceniają, 
że niewiele brakowało, a mogłoby dojść 
do prawdziwej tragedii. - Konstrukcja 
autobusu wyrwała siłow niki, które po
zwalają opuszczać platform y lory. Gdyby 
było p ó ł m etra dalej, to mogłoby dojść 
do zderzenia czołowego. M ogłoby być 
poważniejsze w skutkach i pewnie byłoby 
więcej rannych - uważa jeden z oficerów 
pracujących na miejscu zdarzenia.

Dokładne przyczyny wypadku p o 
może określić opinia biegłego z zakre
su rekonstrukcji zdarzeń komunikacyj
nych. A utobus został zabezpieczony 
do badań . (era, nba)

1 8

osób
PODRÓŻOWAŁO AUTOBUSEM

8

pojazdów
PRZEWOZIŁA LORA

L _________________________

WIEŚCI
KRYMINALNE
Z PNi, jechali, stracili prawa jazdy

10 marca na ul. Św. Ducha w Jarocinie skontro
lowano M agdalenę M. z gminy Żerków. Kierująca 
volkswagenem bora m iała 0,5 prom ila alkoholu.

2,9 prom ila  alkoholu nadm ucha ł Paweł P. 
z gminy Żerków. Kierowcę forda escorta zatrzy
m ano na ul. Jarocińskiej w Żerkowie 7 marca.

Tego sam ego dnia na ul. Żerkowskiej w Ja ro 
cinie skontrolowano Wiesława P. z gminy Żerków. 
Jadący  volksw agenem  golfem  n ad m u ch a ł 0,7 
prom ila alkoholu.

Wszystkim kierowcom zatrzym ano prawa jaz 
dy. Za jazdę pod wpływem alkoholu odpow iedzą 
przed sądem .

1 Rowerzyści z mandatami 
za jazdę po alkoholu

10 marca w Woli Książęcej zatrzymano D ariu
sza S. z gminy Kotlin. W organizm ie rowerzysty 
stw ierdzono 2,3 prom ila alkoholu.

Kolejni nietrzeźwi cykliści wpadli w sobotę w Wil- 
kowyi. Przed 17.00 sprawdzono dwóch miłośników 
jazdy na jednośladach. M ateusz T. z gminy Żerków 
miał 1,5 promila alkoholu w organizmie. Więcej na
pojów z promilami wykazało badanie u jego kolegi 
Karola K  z gm. Żerków - 2,7 promila alkoholu.

Wszyscy nietrzeźwi rowerzyści zostali ukarani 
m andatam i w wysokości 500 zł.

Jeździł skradzionym rowerem, ale kupił do niego kłódkę
3 8 -latek jeździł skradzionym 

rowerem. Kiedy został zatrzyma
ny przez policjanta, nie potrafił 
powiedzieć, w jaki sposób nabył 
jednoślad. C o ważne - zabezpie
czył się przed jego utratą. Kupił 
sobie kłódkę

K rad z ież  row eru  z o s ta ła  
zgłoszona przez jego właściciel
kę w połowie lutego. Jednoślad  
o w artości p o n ad  tysiąca z ło 
tych, nieznany sprawca zrabował 
w nocy ze stojaka przy ul. Wa
ryńskiego w Jarocinie. 19-letnia

właścicielka opisała szczegółowo 
wygląd swojego roweru, podała 
także policjantom  jego numery. 
Niestety miejsce, w którym d o 
szło do  kradzieży, nie jest o b 
jęte m onitoringiem . - 6  m arca  
dzielnicow y z Jarocina, podczas 
patrolu swojego rejonu zauważył 
dobrze znanego sobie mężczyznę, 
który podróżował rowerem przypo
m inającym  ten ze zgłoszenia kra
dzieży. Funkcjonariusz zatrzym ał 
rowerzystę i sprawdził znajdujące 
się na ram ie numery. Okazało się,

żejednoślad figurujejako utracony 
w wyniku kradzieży. Mężczyzna nie 
potrafił logicznie wyjaśnić w ja k i 
sposób w szedł w posiadanie je d 
nośladu - re lacjonuje mł. asp. 
A gnieszka Zaw orska, rzecznik 
prasowy Komendy Powiatowej 
Policji w Jarocinie.

32-latekz roweru musiał się 
przesiąść do policyjnego rad io
w ozu, zo sta ł przew ieziony do  
komendy, po czym trafił do poli
cyjnego aresztu. Funkcjonariusze 
Wydziału Kryminalnego ustalili

sprawcę kradzieży, którym okazał 
się 44-letni mieszkaniec Jarocina. 
On także został zatrzymany.

Odzyskany rower wrócił do 
właścicielki. 32-latek usłyszał za
rzut paserstw a za co grozi kara 
pozbawienia wolności od 3 mie
sięcy do lat 5. Taka sam a sankcja 
może spotkać 44-latka, któremu 
przedstaw iono zarzut kradzieży.

32-latek  jeżd żąc  row erem  
z trefnego  ź ród ła  zadba ł, aby 
nie został skradziony. Kupił do 
niego kłódkę. (era)

Złodzieje zabrali 
z sejfu prawie 20 tys. zf

Jarocińska policja poszukuje sprawców 
włamania do jednej z firm na ul. Powstańców 
Wielkopolskich w Jarocinie.

Policja zgłoszenie o włamaniu otrzymała 
w piątek po godz. 7.00. - Nieustalony sprawca 
wszedł do pom ieszczeń biurowych firm y po
przez wyłamanie elektrom agnesu w drzwiach 
i wyważeniu kolejnych drzwi - mówi mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy Ko
mendy Powiatowej Policji w Jarocinie.

Sprawca włamał się do sejfu, po czym 
skradł pieniądze w kwocie około 20  tys. zł. 
Policja zabezpieczyła monitoring. Póki co 
nie udało się wpaść na trop rabusiów.

D o zdarzen ia  d osz ło  w nocy z 9 na 
10 marca. (era)

N a j p i e r w  u d e r z y ł  p i ę ś c i ą  w  g ł o w ę ,  

a  p o t e m  k o p a ł  l e ż ą c ą  o f i a r ę

Za uszkodzenie ciała odpowie 38-letni 
mieszkaniec gminy Jarocin. O  6 lat starsze
mu mężczyźnie złamał rękę.

Do zdarzenia doszło w środę wieczorem 
na osiedlu Konstytucji 3 Maja w Jarocinie.
- Jak twierdził zgłaszający, został on pobity 
w czasie, gdy stał z kolegą i rozmawiał. Wów
czas m iał do niego podejść znany m u 38-letni 
mężczyzna. Między mężczyznami wywiązała się 
sprzeczka, podczas której napastnik uderzył 
zgłaszającego pięścią w tył głowy. Cios był tak 
silny, że uderzony upadł na ziemię. Wówczas 
to agresor zaczął kopać leżącego 44-latka
- relacjonuje mł. asp. Agnieszka Zaworska, 
rzecznik prasowy Komendy Powiatowej Po
licji w Jarocinie. Pokrzywdzony zadzwonił na

policję, po czym udał się do szpitala, gdzie 
stwierdzono złam anie kości łokciowej oraz 
uraz ucha i głowy.

Następnego dnia złożył osobiście za
wiadomienie o przestępstwie. - Jarocińscy 
kryminalni szybko namierzyli sprawcę m paści 
który jeszcze tego samego dnia został zatrzy
many i dowieziony do komendy, gdzie usłyszał 
zarzut naruszenia czynności ciała na okres 
powyżej 7 dni - dodaje policjantka.

Podczas przesłuchania mężczyzna przy
znał się do zarzucanego mu czynu. Brutalne 
zachowanie może skończyć się dla podejrza
nego nawet 5-lctnim pobytem w więzieniu.

Nie wiadomo, a )  było powodem sprzecz
ki pomiędzy mężczyznami. <era)

http://www.jarocinska.pl
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► ŻERKÓW, JAROCIN _____________________________________________________________________

Wychudzony, z dziurą w  głowie, 
żyw ił sio liśćmi w  lesie...

► NOWE MIASTO

Ktoś zastrasza mieszkańców
J  „Mamy na was sposób!!!!!” - kilkadziesiąt anonimów  
z ostrzeżen iam i trafiło do skrzynek pocztow ych  
mieszkańców N ow ego M iasta.

- Ten pies był totalnie wyczerpany 
Miał dziurę w głowie, wymiotował stary
mi liśćmi, petam i, ziemią... - opowiada 
Maciej Troiński, kierownik schroniska 
w Radlinie. - Przerażające bestialstwo! 
- dodaje, nie ukrywając tez, Zofia 
U rban iak , szefo\va Tow arzystw a 
Opieki nad Zwierzętami w Jarocinie.

Skatowany czworonóg znaleziony 
został na początku marca przez parę 
mieszkańców gminy Żerków, podczas 
spaceru w śmiełowskim lesie. Był na 
skraju w yczerpania. W ychudzony, 
odwodniony, z dużą dziurą w głowie 
po, najprawdopodobniej, uderzeniu 
ostrym narzędziem...

- Słów po prostu brakuje! Ten pies 
przeżył prawdziwy koszm ar! - mówi 
w rozmowie z „G azetą Jarocińską” 
Zofia Urbaniak, szefowa Towarzystwa 
Opieki nad Zwierzętami w Jarocinie. 
Dzięki determinacji i pomocy w spo
mnianych wyżej mieszkańców, psiak 
trafił szybko do schroniska w Radli
nie. - Natychm iast oddaliśm y go pod  
opiekę naszego weterynarza - opowiada 
Maciej Troiński, kierownik placówki. - 
Miał zrobione R T G ,badanie krwi i całą 
niezbędną diagnostykę  - zaznacza. 
Prawdopodobnie pies błąkał się dłuż
szy czas po okolicy, był wychudzony 
i bardzo słaby. - Jadł wszystko, wymio
tował m .in. starym i petam i. A historii 
kilkucentym etrow ej rany m ożna się  
tylko dom yślać - dodaje sugestywnie 
kierownik schroniska. Jak zaznacza,

placówkę odwiedziła już w związku 
z tym policja. - M amy pewien trop co 
do właściciela i je s t to osoba znana  
z podobnych aktów  bestialstw a. Z a
m ierzam y to niezwłocznie sprawdzić 
- mówi Troiński.

H istoria czworonoga, którą jako 
pierwsi opublikowaliśmy na po rta 
lu jarocinska.pl m ocno w strząsnęła 
internautam i. - Co za bestialstw o! - 
pisała Ola. - Popłakałam się. Chyba 
m i serce pęknie. K ocham  psinka prze
trwała... Chylę czoła ludziom, którzy ją  
odnaleźli i pom ogli - dodaw ała także 
Julia.

Przy okazji czytelnicy zwracali 
uwagę również na inną rzecz. - Wszyst
kie psy w Polsce powinny być czipowane.

Wtedy nie byłoby problemu z odnalezie
niem właściciela. Trzeba do tego dążyć! 
- komentowała Maja. O konieczności 
czipow ania mówi nam  także Zofia 
Urbaniak. - To powinno być obowiązko
we - przyznaje zdecydowanie szefowa 
TO Ż w Jarocinie.

Wiele wskazuje na to, że-skato
wany pies być może znajdzie jeszcze 
nowy, lepszy dom . - Pani, która go 
znalazła, wyraziła wstępnie chęć ad
opcji. Droga do tego jestjeszcze dhiga, 
sam  p ies je s t zresztą jeszcze m ocno 
wyczerpany. Przez ja k iś czas nie chciał 
nam nawet jeść. Teraz najważniejsze, 
żeby wracał do zdrowia - zaznacza na 
koniec Troiński.

(jan)

O G Ł O S Z E N I E  -----------

W listach nadanych w kopertach 
ze znaczkami, w Środzie Wielkopolskiej, 
zawarte były oskarżenia konkretnych 
adresatów o spalanie odpadów oraz 
groźby dotyczące przeprow adzania 
kontroli kotłowni w domach jednoro
dzinnych. - Jest to działanie w żadnym  
stopniu nie skoordynowane z prowadzoną 
przez nas od kilku miesięcy kampanią 
edukacyjną. Po spotkaniu mieszkańców 
gminy, które odbyło się w dniu 6 lutego, 
ktoś niestety wykazał się nieprzemyślaną 
i absolutnie szkodliwą inicjatywą - pod
kreśla Łukasz Kowalczyk, jeden z or
ganizatorów akcji „Zadbajmy o czyste 
powietrze w gminie Nowe M iasto nad 
W artą”. - Żaden z organizatorów ani 
partnerów kam panii infonm ęyjnej nie 
stoi za tymi anonimami. To inicjatywa 
kogoś, kto swoim działaniem wyświadcza 
nam niedźwiedzią przysługę. Jest to po
stępowanie absolutnie nieodpowiedzicdne, 
nieprzemyślanie i szkodliwe, ponieważ 
jedyny efekt to ztiiechęcanie mieszkańców 
do podejmowania jakiejkolw iek współ
pracy.

„Mamy ustalenia z policją i strażą 
pożarną, w jaki sposób wejść do ko
tłowni mieszkańców” - napisał ktoś 
w anonimie. Tymczasem organizato
rzy kampanii edukacyjnej nie potwier
dzają, by jakiekolwiek tego rodzaju

ustalenia były czynione. Podkreślają, 
że ich celem jest przede wszystkim 
uśw iadam ianie mieszkańców w te
m acie zanieczyszczenia pow ietrza 
i w ynikających z tego  zag rożeń . 
- Znacząca poprawa jakości powietrza 
w krótkim  czasie jest oczywiście naszym  
marzeniem, niestety jesteśm y świadomi, 
ile czasu oraz jakich nakładów pracy 
taka zm iana wymaga - mówi Łukasz 
Kowalczyk. Zwraca się z apelem, by 
każda osoba chętna do podjęcia dzia
łań w tem acie czystości pow ietrza 
kontaktowała się ze Stowarzyszeniem 
M ieszkańców Gminy Nowe M iasto 
nad W artą „Środowisko Zdrowe dla 
Ludzi” lub Stowarzyszeniem M iło
śników Ziemi Nowomiejskiej. - Po
dejm ując skoordynowane działania je 
steśm y w stanie osiągnąć dużo więcej 
niż działając na własną rękę - dodaje 
organizator akcji.

Ile anonim ów  zostało  rozesła
nych, nie w iadom o. D oliczono się 
co najm niej 30. Czy policja m iała 
zgłoszenie w tej sprawie? - Nie pro
wadzimy żadnego postępowania zwią
zanego z tym incydentem  - informuje 
Edyta Kwietniewska, oficer prasowy 
komendy powiatowej policji w Środzie 
Wielkopolskiej.

(akf)
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Koźmin Wlkp., 
ul. Borecka 39 

tel.798 564108
Zapraszam y od pn. do pt. 

8-18, sob. 9-13

18.03.2017 r. (sobota) 
od 9.00 do 13.00,

Obniżka cen 0  n a  w s z y s t k o .

l o t e r i a  p a r a g o n o w a  z  a t r a k c y j n y m i  

n a g r o d a m i ,  g ł ó w n a  n a g r o d a  -  k o m o d a
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Zatożą lampy za 5 milionów
Wojska Obrony Terytorialnej 
w Jarocinie. Żołnierze będą 
zabierać broń do domu?

1  B lisko  5 m in z ło ty c h  za m ierza  w ydać Z akład  U słu g  K om u n aln ych  
w Jarocinie na m ontaż ośw ietlenia ulicznego w technologii LED na terenie 
gminy Jarocin.

W  tym roku realizow ane będą  
przede wszystkim inwestycje polega
jące na budowie linii oświetleniowych 
na terenie gminy Jarocin. Przygoto
wywane b ędą  także dokum entacje 
projektowe na planowane linie oświe
tleniowe. - Jeśli uzyskamy oszczędności, 
liczba inw estycji, które zrealizujem y  
tym  roku, m oże być jeszcze w iększa  
- informuje M arcin Leśniak, prezes 
Zakładu Usług Komunalnych w Jaro
cinie. - W kolejnych 2-3 latach chcemy 
wydać w sum ie ponad  10 m ilionów  
na nowe oświetlenie uliczne - dodaje 
szef ZUK-u.

M arcin  L eśn iak  podkreśla , że 
dzięki zasto sow an iu  najnow ocze
śniejszej techn ik i, czyli budow ie 
oświetlenia opartego o technologię 
LED gm inna spółka zmniejszy koszt 
jego utrzym ania. Będzie to  możliwe 
głównie ze względu na zastosow anie 
energooszczędnych opraw z m oduła

mi zdalnego sterowania, um ożliw ia
jącym i dobór mocy w zależności od 
potrzeby pory dnia lub pory roku. 
Poza tym technologia LED daje gwa
rancję bezawaryjnego funkcjonowania 
oświetlenia przez co najmniej 15 lat, 
co bezpośrednio wpływa na obniżenie 
kosztów konserwacji poszczególnych 
punktów. - D zięki tym rozwiązaniom  
uzyskam y efekt oszczędności kosztów  
utrzym ania i eksploatacji liczony od  
30 do 60%  w porównaniu do oświetle
nia rtęciowego i sodowego - zaznacza 
prezes ZUK-u.

Wymiana oświetlenia będzie mia
ła charakter kompleksowy. - Będzie 
obejm ow ała całe osiedla i sołectwa. 
W  tym roku w ten sposób wykonamy 
oświetlenie w Siedlem inie, gdzie zm o
dernizujem y istniejące punkty św ietlne 
oraz wybudujemy nowe linie oświetle
niowe w technologii LED  - informuje 
M arcin Leśniak.

Szef ZUK-u zapewnia, że w cza
sie budowy nowego oświetlenia przy 
przejściach dla pieszych m ontowane 
będą specjalne lam py doświetlające.
- To je s t w projektach i na przykład  
przy ulicy K asztanow ej ju ż  taka do
datkowa lam pa została zam ontowana
- wyjaśnia.

Prezes gm innej spółki tw ierdzi 
też, że będąc kierownikiem wydziału 
zajmującego się drogownictwem, wie
lokrotnie wnioskował do Generalnej 
Dyrekcji D róg Krajowych i Autostrad 
o doświetlenie przejść dla pieszych 
przy ul. Wojska Polskiego, która jest 
d rogą krajową. - Zawsze jed n a k do
staw aliśm y odpowiedź, te  nie m a na 
to pieniędzy. A zdajem y sobie sprawę, 
że takie przejścia, ja k  to, które było 
przy starym  m łynie, stw arzało duże 
zagrożenie z powodu braku doświetle- 
nia - podkreśla Leśniak.

ANNA KONIECZNA

INWESTYCJE OŚWIETLENIOWE, KTÓRE W TYM ROKU WYKONA 
JAROCIŃSKI ZAKŁAD USŁUG KOMUNALNYCH

Jarocin: ul. Piaskowa, ul. Curie-Skłodowskiej, ul. 
Opłotki (od przejazdu kolejowego w kierunku Ciświcy
- etap II), ul. Skowronkowa (etap I), ul. Kasztanowa 
(osiedle spółdzielni mieszkaniowej), ul. Nowa, os. 
Bajkowe (ul. Gajowa), ul. Bohaterów Jarocina, skwer
- cmentarz choleryków, os. Kopernika, ul. Opłotki, 
ul. Notecka, ulice Wodna - Glinki - Leszczyce (etap 
I), parking św. Ducha, ul. Maratońska, ul. Kirchnera, 
ul. Taczaka, ul. Gorzeńskiego, ul. Prośniana, osiedle 
Konstytucji 3 Maja (modernizacja oświetlenia), park 
miejski w Jarocinie (etap I), Jarocin - Roszków (etap I)

Jarocin - d o ku m en tac je  p ro jekto w e: ul. Odrzańska, 
ul. Rolna, ul. Dożynkowa, ul. Łanowa, ul. Polna, Osie
dle stary Bogusław, ul. Krucza, ul. Żurawia, ul. Lisia, 
ul. Królowej Jadwigi

S o łectw a  w  gm in ie  Jarocin .
• Bachorzew: ul. Graniczna
• Cielcza: osiedle przy szkole, plac przy szkole i boisko 
sportowe, ul. Leśna, ul. Piaskowa, ul. Wąska
• Golina: ul. Sportowa, ul. Stefanowska (dokumentacja), 
os. Przy ul. Wojska Polskiego (dokumentacja)
• Łuszczanów: ul. Długa (etap I), ul. Wiatraczna
• Mieszków: droga do ośrodka zdrowia
• Potarzyca: ul. Wyzwolenia - droga gruntowa
• Prusy: od nr 3 5  do nr 43
• Roszków - Brzostów, Zielony Zakątek Roszków
• Siedlemin: parking przy Cmentarzu, ul. Jarocińska, 
ul. Główna; Stefanów: nr 5, Wilkowyja: ul. Łąkowa 
(dokumentacja)
• Witaszyce: os. przy ulicy Piaskowej, uL Zielona, 
ul. Za płocie

O G Ł O S Z E N I E

NIE PRZEGAP!!!
Meble Bog Frań w najlepszej cenie!

www.pietrzak24.pl
Kontakt: 513  103 4 8 3 f ul. Borecka 3 9 , Koźmin Wlkp.
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Piotr Kaleta, poseł Praw a i Sprawiedliwości spotkał się z w ładza
mi m iasta oraz z m ieszkańcam i, by porozm aw iać o tworzeniu Wojsk 
O brony Terytorialnej na naszym terenie.

Parlam entarzysta przyjechał do nas 1 marca, w dniu Narodowego 
D nia Pamięci Żołnierzy Wyklętych. R ano uczestniczył w spotkaniu 
z organizacjami kombatanckimi, jakie odbyło się w ram ach obchodów, 
spotkał się także z burmistrzem i starostą, by rozmawiać o tworzącej się 
formacji Wojsk O brony Terytorialnej. O tym samym opow iadał także 
podczas w ieczornego spotkania z m ieszkańcam i Jarocina i okolic.

- Wojska Obrony Terytorialnej to fohnacja , która m a być piątym  
kom ponentem , obok m arynarki wojennej, sił lądowych, lotnictwa i wojsk 
specjalnych, który będzie wchodził w skład sił zbrojnych - tłumaczył poseł.

Zgodnie z założeniami na jeden powiat m a przypadać 
jedna kompania. - Będzie to m iędzy 80 a 120 żobiierzy. 
Obrona terytorialna będzie nastawiona na to, żeby, nie 
daj Boże, w razie ewentualnych akcji, wspomagać woj
ska, m .in. w rozpoznawaniu topografii. Shiżba będzie 
dobrowolna - tłumaczył. Jak się dowiedzieliśmy żoł
nierze będą otrzymywać niewielki żołd - w okolicach 

300 zł miesięcznie.
Jak zaznaczał Kaleta, nowa formacja będzie musiała 

mieć swoje pomieszczenia, choć sami żołnierze

I nie będą skoszarowani. - Szkolenia będą od
bywały się w cyklu weekendowym bądź urlo- 

i powym, nie m niej jednak niż 16 dni w roku. 
i  Cykl trw ać będzie trzy lata, zakończy się 
L certyfikatem  i odejściem  do rezerwy - mó- 
I  wił. Wojska O brony Terytorialnej będą 
Ł  oczywiście odpowiednio wyposażone, 
A  każdy żołnierz otrzyma broń. - Będzie 

m usiała być gdzieś przetrzym ywana, 
dowożona, m ożliwe jed n a k, że będzie 
także zabierana do domów, choć oczy

w iście bez am unicji - opow iadał na 
spotkaniu z dziennikarzami. Jak zaznaczał, 

obecne rozmowy z sam orządow cam i miały 
wstępny charakter, dopiero kolejne pozwolą 
wypracować pierwsze decyzje.

(jan)

JARACZEWO

Nowa strażnica w Rusku 
powstanie... pod świetlica?

O chotnicza Straż Pożarna w Ru
sku od lat czeka na nową strażnicę oraz 
nowy sam ochód bojowy. Wszystky 
wskazuje na to, że niedługo zapadną 
w tej sprawie rozstrzygające decyzje.

- Oczywiście, że nasi strażacy dzia
łają. 1 to ja k ! - A nna Wierzowiecka, 
sołtys Ruska uśm iecha się na sam o 
pytanie o aktywność ochotników ze 
swojej wioski. - Ot, choćby w ubiegłym  
roku zajęli pierwsze miejsce w zawodach 
- opowiada. Pani sołtys przyznaje, że 
rozm ow y odnośn ie  budow y nowej 
strażnicy trwają już od dłuższego cza
su. - Jesteśm y po to, żeby wspomagać 
takie działania. Nowe miejsce dla stra
żaków je s t potrzebne - przyznaje.

Okazuje się, że decyzje odnośnie 
budowy nowej siedziby dla O cho t
niczej Straży Pożarnej w Rusku za
czynają w końcu nabierać realnych 
kształtów. Działania wspierają oczy
wiście także sam i ogniowcy. - Jako  
zarząd gm innyjesteśm y ja k  najbardziej 
za. P(xlobnie z nowym pojazdem . Już 
wcześniej składaliśm y wniosek o nowy 
sam ochód dla Ruska, jednak wówczas 
się nie załapaliśm y. Teraz na pew no  
będziemy to powtarzać i jeśli urząd m ar
szałkowski będzie dysponował kasą, to 
na pewno w pierwszej kolejności pojedzie 
właśnie tam . Ich obecny żuk je s t tak 
wysłużony i stary, że trzeba go po prostu 
zmienić. M inim um  wyposażenia m usi 
być - komentuje Eugeniusz Tyrakow-

ski z O ddziału G m innego Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych RP 
w Jaraczewie.

C o na to władze? - Sam  jestem  
strażakiem i osobiście uważam, że nowa 
strażnica w Rusku m usi w przyszłości 
pow stać - odpow iada wprost Dariusz 
Strugała, burmistrz gminy Jaraczewo. 
W łodarz podkreśla przy tym aktyw
ność sam ych m ieszkańców  Ruska, 
która jeszcze bardziej przemawia za tą 
inwestycją. - Widać to choćby w związku 
z budową świetlicy, m am y też młodzież, 
która aktywnie uczestniczy w zawodach, 
sam a wieś je s t także spora - wylicza 
burmistrz. Jak dodaje, wniosek o nowy 
sam ochód bojowy dla O SP również 
jest jak najbardziej zasadny, ponieważ 
stary wysłużony żuk to już bardziej 
„eksponat m uzealny”. - Jeśli chodzi 
o konkretne decyzje w sprawie nowej 
strażnicy, to rozważamy obecnie kilka 
koncepcji, jednak przyznam , że jedna  
je s t ju ż  bliska przeforsowania. Decyzje 
zapadną na dniach - mówi Strugała.

Nieco więcej w tej sprawie mówi 
sołtys wsi. - Jest pom ysł, aby strażni
ca pow stała p od  św ietlicą. Jest taka  
możliwość, dzięki tem u strażacy będą 
m ieć swoje m iejsce, nie będzie trzeba 
też utrzymywać dodatkowego budynku. 
Pod salą je st sporoprzestrzeni, m .in. na 
zrobienie garażu podsum ochód i zaple
cza scKjalnego dla strażaków - mówi na 
koniec Anna Wierzowiecka. (j»n)

http://www.jarocinska.pl
http://www.pietrzak24.pl
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- Niedawno zm arł m i tata, chorował na raka. 
Umierając bardzo cierpiał. (...) Najgorsze, że krótko 
przed śmiercią m ój tata wył z bólu. Gdy zadzwoniłam  
po pomoc i przedstawiłam stan ojca (poinformowałam, 
ie jest chory na raka) usłyszałam od dyspozytora, że 
nie przyjadą, błagałam o pomoc, a w odpowiedzi usły
szałam, ie: „Jesteśmy od ratowania życia, a nie od 
takich przypadków  ”. Ojcu ju ż  nie pomogę, jd e  chcia
łabym dowiedzieć się, ja k  to możliwe, żeby pracownicy 
pogotowia odmówili pomocy człowiekowi, który tak je j 
potrzebował - pisze czytelniczka do redakcji ”Gazety 
Jarocińskiej”.

Straż przed pogotowiem
W ostatnim  czasie napływały do nas sygnały 

o problemach z dojazdem karetek do różnych zdarzeń 
na terenie powiatu jarocińskiego. Do części z nich za- 

• miast Zespołów Ratownictwa Medycznego wysłano 
straż pożarną. Tak było 30 stycznia, kiedy to pomocy 
potrzebował 95-letni pacjent. - Wezwanie wpłynęło od 
dyspozytora Zespohi Ratownictwa Medycznego, ponie
waż nie było wolnych karetek w Jarocinie - informował 
wtedy asp. M ariusz Banaszak, rzecznik prasowy 
Państwowej Straży Pożarnej w Jarocinie. Ratowni
cy wykonali masaż serca, podali tlen. - Równolegle 
do działań medycznych drugi zastęp przygotowywał 
lądowisko dla śmigłowca LPR  - dodaje rzecznik. Po 
przylocie śmigłowca pacjentem zajął się lekarz Lot
niczego Pogotowia Ratunkowego oraz pogotowia, 
które dojechało później.

25 lutego śmigłowiec LPR lądował dwa razy. 
Przed południem m aszyna z załogą z Michałko- 
wa usiadła w Jaraczewie. - Wezwanie było do osoby 
nieprzytomnej, po czym okazało się, że na miejscu był 
mężczyzna, który uskarżał się na bóle brzucha. Nie 
V  transportowany do szpitala. Po przebadaniu został 
w domu. W tym przypadku nie było karetki - relacjonu
je Justyna Sochacka, rzecznik prasowy Lotniczego 
Pogotowia Ratunkowego. Kilka godzin później ekipa 
LPR wylądowała w Noskowie. -M ieliśmy wezwanie do 
zatrzymania krążenia u 60-letniego mężczyzny. Niestety 
zmarł. Wcześniej była tam karetka. Nie mogę powiedzieć, 
że nasz zespół był pierwszy - dodaje rzeczniczka LPR.

W pierwszą sobotę marca znów wezwano straż 
Pożarną do zdarzenia medycznego. - Z  powodu braku 
wolnych karetek, strażacy zostali zadysponowani do 
zdarzenia medycznego na ul. Jałowcową w Jarocinie 
' mówi asp. Mariusz Banaszak, rzecznik prasowy 
Państwowej Straży Pożarnej w Jarocinie. Z infor
macji przekazanej przez dyspozytora medycznego 
w Kaliszu wynikało, że mężczyzna spadł z wysokości 
około 5 metrów. Zanim strażacy dotarli na miejsce, 
żona zawiozła poszkodowanego do szpitala.

Dlaczego tak się dzieje?
Szpital w Jarocinie, na który najczęściej w takich 

sytuacjach narzekają pacjenci, posiada dwie karetki, 
ale to nie nasza lecznica dysponuje pojazdy do  zda
rzeń. - Wszystkie zgłoszenia kierowane za pośrednictwem 
numeru 112 odbierane są w Poznaniu. Jeżeli zdarzenie 
ma miejsce w powiecie jarocińskim , to zgłoszenie jest 
kierowane do Kalisza. Ta procedura trwa od minuty do 
dwóch. Wszystkie karetki są wyposażone w GPS oraz 
radiostacje - mają możliwość stałej łączności z dyspo
zytorem medycznym. W momencie, gdyby nie było tych 
naszych dwóch karetek, to dyspozytor na podstawie 
statusu i GPS widzi, jakie karetki są najbliżej miejsca 
zdarzenia, które są w czuwaniu i to właśnie ją  kieruje, 
l^ie ma takiej możliwości, aby karetki nie było, czy nie 
Odjechała. Może być ja k iś dłuższy czas oczekiwania, 
trudno m i się odnieść do tych szczegółowych przy
padków. W naszej dokum entacji nie m a informacji, że 
nie było karetek. Nie wierzę, żeby dyspozytor w Kali
t u  powiedział, że nie ma karetki - tłumaczy Leszek 
Mazurek, prezes szpitala w Jarocinie. Ostatecznie 
^ e f lecznicy ustalił, że we wskazanych przypadkach 
fretk i byty na wyjeździć. W ocenie Leszka Mazurka 
s*pital ma wystarczającą ilość Zespołów Ratownic
z a  Medycznego (2 ). Może ich zabraknąć w czasie 
Wypadków masowych, ale wtedy nasze pogotowie 
Opierają zespoły z sąsiednich powiatów. Wielokrotnie 
Jarocińskie pogotowie pomagało swoim kolegom ze 
7 °dy Wielkopolskiej. Nasi ratownicy są przeważnie 
P,erwsi na miejscu zdarzeń w Wolicy Pustej czy Klęce.

Szef szpitala przyznaje, że pacjenci dzwonią po 
fre tk i w mało istotnych przypadkach. - Nie można 
'nkćpretensji do tych ludzi. Każdy dba o życie i zdrowie 
^a ich  najbliższych. Z  pozycji prezesa szpitala mogę 

wiedzieć, że czasami lepiej jest, ja k  to wyzwanie jest 
^uzasadnione, niż gdyby nie było zgłoszenia, jxm uxy, 
Q Pacjent zmarłby w domu. Wiem, że to kłóci się z eko- 
n°mią, ale pacjent je s t zawsze najważniejszy. Kiedy 
*każe się, że jest to ja k iś naprawdę błahy przypadek, to 
^tanry możliwości obciążenia kosztami tę osobę - ocenia 
pre*es szpitala.

(era)

P O TR Z E B N A  P O M O C ,
ais karetki nte ma. Haczego?
J  Strażacy przewieźli do szpitala m ężczyznę z raną głow y i z łam aną ręka. Pojechali też po  
poszkodow anego, który spadł z wysokości. Śm igłowiec przyleciał do pacjenta z bólam i brzucha. 
Innym razem załoga L otniczego Pogotow ia Ratunkowego ratowała m ężczyznę, u którego doszło  
do zatrzymania akcji serca. To tylko niektóre sygnały o  braku karetek.

► Kiedy nie było wolnej karetki

30
stycznia

25
lutego

t
marca

Wezwanie 
do 95-letniego 
pacjenta

Wezwanie do osoby 
nieprzytomnej, na miejscu 
znajdował się mężczyzna 
z bólem brzucha

Wezwanie do mężczyzny, 
który spadł z wysokości 
ok. 5 m

► Gdzie są odbierane numery alarmowe

112 POZNAŃ 999 KALISZ

► Zespoły Ratownictwa Medycznego

JAROCIN

K aretka  typu  „S ” skład zespołu
- lekarz (kierownik zespołu)
- pielęgniarka
- ratownik medyczny
- ratownik medyczny/kierowca

K aretka  typu  „ P ” skład zespołu
- ratownik medyczny (kierownik zespołu)
- ratownik medyczny (kierowca)

► Ilość wyjazdów
styczeń luty 

kare tka  „S ” 1 5 8  1 5 9
kare tka  „ P ” 1 7 6  1 9 0

f> karetek ma jarociński 
szpital - w tym tylko 
2 ratownicze, a pozostałe 
4 to transportowe

► 0  wyjaśnienie omawianych w tekście sytuacji i zasad funkcjonowania Ze
społów Ratownictwa Medycznego zwróciliśmy się do Wojewódzkiego Szpitala 
Zespolonego w Kaliszu, któremu podlega dyspozytornia medyczna. Rzecznik 
prasowy palcówki Paweł Gawroński poinformował nas, że odpowiedzialny 
za funkcjonowanie ratownictwa medycznego w województwie wielkopolskim 
jest Wydział Zarządzania Kryzysowego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu. 
Tam też skierowaliśmy pytania. Do zamknięcia tego numeru nie otrzymaliśmy 
odpowiedzi.

JUSTYNA S O CHACKA
rzecznik prasowy Lotniczego Pogotowia 
Ratunkowego

Śmigłowiec jest elementem sys
temu Państwowego Ratownictwa 
Medycznego na równi z karetką spe
cjalistyczną. Dyspozytor ma prawo 
zadysponować również taki zespół, 
jeżeli nie dysponował karetką na
ziemną. Uzupełniamy się wzajemnie 
w systemie Państwowego Ratownic
twa Medycznego.

Cała jednostka funkcjonuje w ra
mach rocznego budżetu przyznanego 
przez ministerstwo zdrowia. W  ramach 
tych środków utrzymujemy gotowość 
naszych stałych 21 baz śmigłowco
wych i jednej sezonowej oraz Samo
lotowy Zespół Transportowy.

Baza w Michałkowie funkcjonuje 
od listopada i lądujący śmigłowiec 
może być jeszcze nowym zjawiskiem 
dla mieszkańców.

KRYSTYNA
KO ZŁO W SKA
p.o. rzecznika prawa
pacjenta ' ^t  M

Dyspozytor może od- ■ ■  
mówić przyjazdu karetki pogotowia 
jednakże tylko w sytuacji, gdy uzna, 
że życiu bądź zdrowiu pacjenta nie 
grozi niebezpieczeństwo. Obowiąz
kiem dyspozytora jest wówczas poda
nie przyczyn odmowy oraz wskazanie 
innej możliwości uzyskania pomocy 
medycznej, jeśli nie widzi wskazań do 
przyjazdu karetki pogotowia. W razie 
wątpliwości dyspozytor może także 
poprosić lekarza dyżurnego wyzna
czonego przez dysponenta jednostki 
lub lekarza koordynatora ratownictwa 
medycznego o udzielenie niezbęd
nych informacji dotyczących stanów 
nagłego zagrożenia zdrowotnego.

Resumując: wezwanie zespołu 
ratownictwa medycznego powinno 
odbywać się tylko w sytuacji nagłego 
zagrożenia życia, zadysponowanie 
wyjazdu zespołu odbywa się po prze
prowadzonym wywiadzie z osobą 
zgłaszającą.

W f t

asp. M ARIUSZ BANASZAK
rzecznik prasowy 
Państwowej Straży Pożarnej 
w Jarocinie

J  <
Nie prowadzimy sta

tystyk, ile razy wyjeżdża
liśmy do izolowanych zdarzeń me
dycznych. Z tegorocznych meldunków 
wynika, że w tym roku mieliśmy dwa 
takie zdarzenia. Trzeba zaznaczyć, że 
my nie jedziemy zamiast pogotowia, 
tylko jedziemy ze świadomością, że 
będziemy szybciej niż pogotowie. Ta 
karetka zawsze prędzej czy później 
dociera na miejsce. Do izolowanych 
zdarzeń medycznych jesteśmy dys
ponowani przez dyspozytornię me
dyczną w Kaliszu.

http://www.jarocinska.pl
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► JARACZEWO

N ajb liższy tydzień ro zs trzy g n ie  p rzy s z ło ś ć  szko ły  w  Goli?
^  M ieszkańcy Goli nie ustają w  walce o  pozostaw ienie podstawówki w swojej wsi. Swoją pom oc, w związku z planow aną likwidacją 
szkoły po roku 2019, zadeklarował w tej sprawie poseł Prawa i Sprawiedliwości. C o na to wszystko kuratorium?

Przypomnijmy: w związku z prze- 
p row adzoną likwidacją gimnazjów, 
wszystkie sam orządy musiały ustalić 
od nowa swoją sieć szkół, a także za
planować to, jak będzie ona wyglądać 
po roku 2019, czyli w momencie, gdy 
o sta tn i g im naźjalista  opuści m ury 
wygaszanej placówki.

W gminie Jaraczew o nie obeszło 
się w związku z tym bez sporych kon
trowersji: wszystko w związku z p la
now aną likwidacją Szkoły Podstaw o
wej w Goli. Placówka, która wchodzi 
obecnie w skład Zespołu Szkół w J a 

raczewie, za dw a lata m a przestać 
istnieć. Jak  tłum aczą władze gminy, 
decyzja jes t n ieunikniona i wynika 
z czystej demografii - dzieci w Goli 
jest po prostu za mało.

Sprawa wywołała oczywiście spo
re poruszenie we wsi, mieszkańcy zor
ganizowali nawet specjalne spotkanie, 
podczas k tórego  zap rezen tow ano  
setki podpisów  za pozostaw ieniem  
placówki (relację wideo znajdziesz na 
naszej stronie: jarocinska.pl). I choć 
radni przegłosowali ostatecznie p ro 
jekt likwidacji, mieszkańcy nie złożyli

ostatecznie broni.
- Sprawy nie odpuszczamy - zapew

nia B artosz B anaszak, sołtys Goli. 
Jak  zaznacza , z p ro śb ą  o ob ronę 
placówki mieszkańcy napisali m.in. 
do posłów, skierowano się także do 
innych instancji. - Będziem y walczyć 
do końca - zapow iada w łodarz wsi.

Swoją pom oc zadeklarował nie
daw no także poseł Praw a i Sprawie
dliwości, P iotr Kaleta. - Jestem  w tej 
sprawie do dyspozycji - zapewnia par
lamentarzysta. Jak przypomina, kura
torium, które będzie badać zasadność

planow anej likwidacji, z pewnością 
będzie brać pod uwagę wszystkie aspek
ty. - Szkoła to nie tylko budynek, to także 
ośrodek kultury na wsi. A  samej edukacji 
nie da się przeliczyć na pieniądze - pod
kreśla. Przy okazji finansów zaznacza 
także, że w okolicach czerwca M ini
sterstwo Edukacji zaprezentuje nową 
formułę finansowania szkół, związaną 
nie tylko z subwencją oświatową, ale 
także dotacją stricte na utrzymanie 
małych szkół.

Czy placów ka w Goli m a więc 
szansę na uratow anie? Z adzw oni

liśmy w tej sprawie do K uratorium  
Oświaty w Poznaniu. - Opinia w spra
wie uchwał je s t obecnie w przygotowa
niu, zgodnie z  przepisam i kuratorium  
m a na to 30 dni od dnia wpłynięcia - • 
tłumaczy Elżbieta Smagała, zastępca 
dyrektora Wydziału Organizacji Szkół 
i Pragmatyki Zawodowej Nauczycieli.

- D ecyzje pow inny zapaść do 20 
m arca - precyzuje z kolei Jerzy Jaku
bowski, dyrektor G m innego Z espo
łu Ekonomiczno-Administracyjnego 
w Jaraczewie.

(jan)

► INTERWENCJA

Likwidują placówką 
BZ WBK przy 
ul. Paderewskiego
1  Niepełnosprawna klientka pyta: jak mam 
korzystać z innych oddziałów, jeśli nie są 
przystosowane dla takich osób, jak ja?

£ank Zachodni WBK
—  ^  G r u p ą  S a n t f l n W o7

W redakcji „Gazety Jarocińskiej” interweniowała nasza 
Czytelniczka, która chciała poznać powody likwidacji od 
działu BZ WBK znajdującego się przy ul. Paderewskiego 
w Jarocinie. Z jej relacji wynika, że placówka ma funk
cjonować tylko do 15 marca, a wszystkie usługi zostaną 
przeniesione do  oddziału  na ul. Kilińskiego. - Jestem  
osobą niepełnosprawną korzystającą z wózka i wiem, że ta 
placówka na ul. Kilińskiego nie jest absolutnie przygotowana 
do osób niepełnosprawnych. Pomimo wieloletniego kontaktu  
z tym bankiem  i zaprzyjaźnionym i ju ż  m iłym i paniam i będę 
zm uszona przenieść się do innego banku - ubolewa pani 
Anna.

BZ WBK nie podaje konkretnych {5owodów likwidacji 
placówki przy ul. Paderewskiego. - Bank system atycznie 
analizuje swoją sieć placówek pod kątem  efektywności, zdarza 
się, ze w efekcie tych analiz podejm uje decyzję o zam knięciu  
placów ki i przeniesieniu obsługi do innej, zlokalizow anej 
w tym sam ym  mieście' - wyjaśnia Ewa Krawczyk z Biura 
Prasowego Banku Zachodniego W B K  Dodaje, że bank 
zachęca swoich klientów do korzystania ze zdalnych ka
nałów kontaktu - bankowości elektronicznej, mobilnej czy 
infolinii, gdzie można załatwić większość spraw z bankiem. 
- Dodatkowo możliwa je st rozmowa z doradcą online, który 
pom oże załatw ić wszelkie sprawy. Połączenie z  doradcą je st 
możliwe za pośrednictwem  mobilnych urządzeń, w ja kie  wy
posażone są oddziały, ale także w dowolnym m iejscu przez 
aplikację BZW BK24 mobile, usługę BZW BK24 internet oraz 
stronę internetową banku z kom putera i urządzeń mobilnych 
klienta - dodaje Ewa Krawczyk. Podkreśla, że Bank Z a
chodni WBK dokłada wielu starań, aby ułatwiać obsługę 
osobom  z różnymi typami niepełnosprawności.

Dyrektor jarocińskiego oddziału zapewnia, że nie 
pozostawi klientki bez pomocy. - Wiele osób niepełnospraw
nych przychodzi i je s t obsługiwanych. Jeżeli je s t to tego typu 
niepełnosprawność, że rodzina nie m oże wspomóc, to m y 
przejeżdżam y do klienta. Godzinę tem u (28 lutego - przyp. 
red j. koleżanka wróciła od klientki. Z  tym problemem  nie 
m a kłopotu. Wystarczy zgłoszenie, że jest potrzeba. Pomagamy 
w bardzo trudnych sy tuacjach rodzinnych, kiedy kłoś jest bardzo 
chory, to jedziem y do szpitala czy dom u - mówi Zbigniew 
Szymczak, dyrektor oddziału BZ WBK w Jarocinie.

(era)

POWIAT JAROCIŃSKI

Gdzie są klucze 
od starostwa?

Czy byłemu staroście 
coś grozi, jeśli okaże 
się, że rzeczywiście 
nie oddał kluczy do 
urzędu? Sprawie 
mają się przyjrzeć 
powiatowi prawnicy

- M amy taki kłopot, bo nie m am y kluczy do 
starostwa - ubolewa obecny włodarz powiatu 
Teodor Grobelny. Przyczyną jest, jak twierdzi, 
brak form alnego przekazania urzędu przez 
poprzedniego starostę B artosza Walczaka.

- Powinny zostać zdane klucze i podpisany 
protokół z przekazania. Pan Walczak do tej pory  
tego nie zrobił - stwierdza wybrany w styczniu 
starosta. - Byty wysyłane pism a i dw ukrotnie był 
wzywany do tego, ale bezskutecznie. Widzimy go 
tutaj, bo przez budynek starostw a przechodzi, 
kiedy idzie wyżej (do siedziby urzędu miejskie
go - przyp. red.), ale nie m am y tego form alnego  
przekazania  starostw a - zaznacza  Grobelny. 
I zapow iada, że teraz sytuacji m uszą przyjrzeć 
się powiatowi prawnicy.

Były starosta Bartosz Walczak z kolei twier
dzi, że do żadnego przekazania nie został we
zwany. - N ie dostałem  żadnego zawiadom ienia, 
że m am  cokolwiek przekazywać. Żeby to zrobić, 
starosta powinien wyznaczyć dokładną datę, godzinę 
i zakres rzeczy do przekazana. Owszem, dostałem  

jedno  pism o, w którym  poproszono m nie o zwrot 
jakichś drobnych rzeczy typm lucze od szafek, piloty 
od bram y wjazdowej i to w izystko zostało przeka
zane - deklaruje Bartosz Walczak. Zapewnia też, 
że nie m a już kluczy do drzwi starostwa.

Jednak były starosta poddaje w wątpliwość, czy 
to on musi dokonywać form alnego przekazania 
urzędu. - W starostwie pracują przecież nadal dwaj 
członkow ie z m ojego za rm d u  pow iatu - K uzdżał 
i M artuzalski, którzy mofcą takiego przekazania  
dokonać - uważa Bartosz Walczak. Jego zdaniem 
przyczyną zam ieszania jeśt bałagan, który panuje 
w starostwie.

ANNA KONIECZNA

Stanisław Martuzalski, etatowy członek zarządu powiatu, wzywa Bartosza Walczaka, 
żeby - skoro zdał klucze do drzwi urzędu - pokazał podpisany protokół z przekazania.

► JAROCIN

Cztery inwestycje za Misko 8 milionów
2  Prawie 8 min zł mają kosztować cztery inwestycje, które wykonuje jarocińskie Przedsiębiorstwo 
W odociągów  i Kanalizacji.

Gminna spółka buduje kana
lizację sanitarną w Radlinie oraz 
deszczową przy ul. Piaskowej w Wi- 
taszycach i ul. Szkolnej w Cielczy. 
Z kolei w Roszkowie, poza budową 
kanalizacji deszczowej, trwa mo
dernizacja wodociągu. W ramach 
tych zadań powstanie ponad 11 
km nowej sieci wodociągowej i ka
nalizacyjnej.

Drugi i ostatni etap kanalizo- 
wania Radlina przewiduje wybu
dowanie ponad 4 kilometrów sieci 
sanitarnej z przyłączami. Integral

ną częścią inwestycji są 4 prze
pompownie ścieków, w tym jedna 
przydomowa. Koszt tej inwestycji 
to blisko 1,7 min zł.

Przy ul. Piaskowej w Witaszy- 
cach oraz przy ul. Szkolnej w Cielczy 
powstaną po 2 kilometry kanalizacji 
deszczowej. Łączny koszt wykonania 
tych inwestycji to kolejne 3 min zł. 
W przypadku obu zadań następnym 
etapem będzie budowa nowych na
wierzchni ulic oraz oświetlenia LED. 
Te prace sfinansują odpowiednio 
gmina Jarocin oraz gminna spółka

Zakład Usług Komunalnych.
PWiK przebudowuje również 

wodociąg i buduje „deszczówkę” 
w głównej ulicy w Roszkowie. Za 
3,1 min zł powstanie 1,8 km sieci 
wodociągowej oraz 1,3 km kanali
zacji deszczowej. Wykonanie tych 
inwestycji rozpoczęło się jeszcze 
w roku 2016. - Chwilowo prace 
zostały wstrzymane ze względu na 
warunki pogodowe. Jak tylko będzie 
to możliwe, zostaną wznowione - 
zapewnia Remigiusz Nowojewski, 
prezes PWiK-u.

Prace w Roszkowie oraz Wi- 
taszycach przedsiębiorstwo reali- 
żuje z własnych środków. Z kolei 
inwestycje w Radlinie i Cielczy tylko 
częściowo zostaną sfinansowane 
z pieniędzy PWiK-u, reszta będzie 
pochodziła z preferencyjnych po
życzek z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu. Wykonawcą 
wszystkich zadań jest - wyłoniona 
w przetargu - jarocińska firma Dro- 
bud.

Anna Konieczna

http://www.jarocinska.pl
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Czy burm istrz 
słucha disco polo?
R o zm ow a z ADAMEM PAWLICKIM,
burm istrzem  Jarocina

Lubi pan disco polo?
Lubię każdą muzykę, która 
jest dobra. Disco polo tań 
czy się przede wszystkim na 
zabaw ach i weselach. Nie 
jest to może skomplikowa
na muzyka, ale taka właśnie 
m a być, mniej więcej jak  
muzyka pop. Jeśli ktoś chce 
grać m elom ana i udawać, 
że słucha tylko M ozarta , 
to jego sprawa, ale moim

zdaniem  jest to obłudne. 
M a pan jakiegoś u lu b io 
neg o  w y k o n a w c ę  a lb o  
piosenkę disco polo?
Osobiście najbardziej znam 
i lubię przebój o sta tn ich  
miesięcy, który się najczę
ściej gra, czyli „Oczy zie
lone” Zenka M artyniuka. 
To jest świetne na zabawy 
i biesiady. (jan)

G E N O W E FA  
SO BCZYŃSKA
Słucham i znam muzykę| 
disco polo, z chęcią po
jadę na festiwal w Rosz- 
kowie. Ta muzyka zawsze 
była popularna, skoczna, wpadają
ca w ucho. Lubię też jednak inną, 
np. poważną, piosenki Niemena 
czy Fogga. (akf)

KRZYSZTOF W A LC ZA K
Ja tam się nie interesu
ję, mam już swój wiek 
i nie słucham, ale wi
dać, że młodzież to lubi.
Choć oczywiście dobrze się 
przy bawi przy disco polo, np. na 
weselu. (akt)

M A ŁG O R ZA TA  
PACHOLSKA
Bawię się 
przy disco 
polo, znam 
wykonawców 
tej muzyki, zwłaszcza 
ostatnio jest o nich gło
śno. Skąd popularność 
disco polo? To muzyka 
popularna, dostęp
na wszędzie, przede 
wszystkim słuchają 
jej dzieciaki, widać to 
choćby na festiwalach.

(akf)

JO A N N A  
W OJNOW SK
Ucieszyła 
mnie infor
macja, że 
będzie festiwal 
disco polo w Roszko- 
wie, sama słucham tej 
muzyki, znam oczywi
ście Zenka Martyniuka, 
zespół Boys. (bst)

W E R O N IK A  
W E IN E R T
Znam i słu
cham m uzyki1 
disco polo.
Przede wszyst
kim kojarzę zespoły takie 
jak Boys czy Etna. (bst)

- Obciach? Może kiedyś. D ziś disco 
polo podbija serca coraz większej liczby 
osób. Ludzie nie boją się ju ż  przyznać, 
ie  słuchają takiej m uzyki. Zresztą ona 
też się dość m ocno zm ieniła przez te 
lata, ewoluując bardziej w stronę dan- 
ce - opow iada mi D am ian Nowak. 
W muzyce klubowej siedzi od ponad 13 
lat, od kilku organizuje także cyklicz
ne imprezy disco polo w Parzęczewie 
w gminie Jaraczewo. Gale cieszą się 
tam ogrom ną popularnością, ludzie 
przyjeżdżają z całej okolicy tylko po 
to, by móc na żywo zobaczyć gwiazdy 
znane z telewizji.

- Trudno mówić o renesansie disco 
polo, ponieważ ta muzyka zawsze istnia
ła, naw etjeśli nie pokazywano je j w m e
diach - komentuje z kolei Paweł Zawieja 
z jarocińskiego zespołu Two Boys. 
Branżę zna doskonale od środka od 
niemal dwóch dekad. - Disco polo tak 
naprawdę stworzył kiedyś Polsat - każdy 
z nas pam ięta program  Disco Relax. 
Później, z nieztianych przyczyn, telewizja 
się z tego wycofała i przez dłuższy czas 
°  tej muzyce było cicho, choć wykonawcy 
cały czas grali, nagrywali, koncertowali 
- przypomina. Później, jak dodaje, na
stąpiły też spore zmiany. - W 2012 roku 
disco polo ewoluowało. Myślę, że dużym  
Przyczynkiem była piosenka Radka L i
szewskiego „Ona tańczy dla m nie ”. Dziś 
mamy też całodobową telewizję Polo TV, 
która 24 h na dobę puszcza tę muzykę. 
Nie wspom nę o państwowej telewizji, 
która pod koniec czerwca na stadionie 
Polonii Warszawa organizuje koncert 
z okazji 25-lecia disco polo w Polsce. 
Media zaczynają dostrzegać, ja k  bar
dzo popularna je st ta m uzyka i sądzę, 
Że powoli znika ten stereotypowy wstyd 
Związany z tym, że ktoś słucha disco 
Polo - komentuje Zawieja.

tup, łup, łup
Co na to ludzie? - Ta muzyka zawsze 

tyła  popularna - mówi nam  w prost 
G enow efa Sobczyńska z N ow ego 
P ias ta . - Jest po prostu skoczna, łatwo 
^Padająca w ucho - wylicza. - Sam  nie 
słucham i się nie interesuję, ale widać, 
Ze m łodzież to lubi - komentuje także 
Krzysztof Walczak z tej samej miejsco
wości. - Te wszystkie „łup, łup, łu p 'ju ż  
nie dla m nie, ale na weselu oczywiście 
tQkże bawię się przy tym - śmieje się.

Do disco polo łatw o przyznają 
s,ę też ludzie z innych miejscowości. 
' Oczywiście, że słucham  takiej muzy- 
k* '  komentuje m.in. Teresa Rośniak 
7Jarocina. -Akcent, Boys... Uwielbiam! 
'  roówi także D onata  Łysiak z tego 
samego m iasta. - Disco polo je s t po  
to s tu  najlepsze do zabawy. Nie wyobra- 
tom  sobie np. wesela bez takich dźwię
ków - dodaje również pani Agnieszka 
1 Jaraczewa.

Ciotka pod pachę, i heja!
'  Warto zaznaczyć, że pokolenia się 

C ieniują, a sam o disco polo nie je st też 
Juz tym samym, czym było w latach 90. 
'Komentuje dzisiejsze trendy D amian 

°Wak. - Ta m uzyka łączy się coraz

Disco ponad wszystko!
J  Kiedyś symbol kiczu i obciachu, dziś... najchętniej słuchana muzyka w Polsce. 
D isco  p o lo  po latach m edialnego niebytu pow raca w wielkim  stylu. N aw et 
w Jarocinie, symbolu polskiego rocka, gdzie w  czerwcu czeka nas wielka impreza 
w Roszkowie.

bardziej z dancem, housem, to ju ż  nie 
do końca to samo, co kiedyś. Tę popu
larność widać wszędzie, także w dużych 
miastach, gdzie dyskoteki mocno się na 
to otwierają - podkreśla. Jak dodaje, 
zmiany widać także po samych wy
konawcach, którzy również są coraz 
młodsi. - Kiedyś słuchanie disco polo 
kojarzyło się z takim  stereotypem, że oto 
na wiejskiej imprezie bierzemy ciotkę po 
pachę i heja, tańcujemy. Dziś wygląda to 
całkiem  inaczej, dobre kluby podłapują 
te trendy. Oczywiście, wszystko m usi być 
„pod nogę", łatwo wpadać w ucho. To 
je s t siła tej m uzyki - zaznacza ekspert.

Szymon Pflegel jest wykonawcą 
w zespole Sweet Boys, również kojarzo
nym z naszym regionem. - Prawda jest 
taka, że ludzie słuchają disco polo, nawet 
jeśli wstydzą się to przyznać. Wystarczy 
jed n a k spojrzeć na m edia społeczno- 
ściowe, YouTube, gdzie teledyski mają 
ogromną liczbę wyświetleń, na ogólno
dostępną telewizję, na coraz to nowe fe 
stiwale - wylicza. - Oczywiście nie można 
generalizować, nie każdy przecież m usi 
to lubić i słuchaćale liczby i tak mówią 
sam e za siebie - podkreśla. C o do gu

stów muzycznych przypomina, że sam 
rozpoczynał swoją karierę w zespole... 
rockowym. - Dziś także w wolnych chwi
lach shicham takiej muzyki, robimy też 
covery np. Dżemu. Nie powinno się tak 
łatwo szufladkować - opowiada.

Fani disco polo podkreślają z kolei, 
że jest to muzyka, która łatwo w pada 
w głowę i... nie tak łatwo z niej wycho
dzi - Często je st tak, że ja ka ś melodia 
wpadnie m i w ucho i nucę potem  ją  przez 
pół dnia. U m nie w rodzinie shichają 
praktycznie wszyscy’. N ie ja ko ś nałogo
wo, ale faktem  jest, że czasem to Polo 
TV się włączy - śmieje się pani Anna 
z gminy Żerków. - To m uzyka dostęp- 
na dla wszystkich - i starych i młodych 
- komentuje także M aria Jankowska 
z Nowego M iasta.

K ia  vs trendy
Choć problemów ze znalezieniem 

fanów muzyki disco polo nie mamy 
w żadnym mieście, są oczywiście i tacy, 
którzy' otwarcie deklarują, że jej nie słu
chają i nie lubią. D użo głosów „anty” 
pojawiło się m.in. na naszej stronie 
internetowej pod tekstem o organiza

cji festiwalu disco polo w Roszkowie 
koło Jarocina. - Disco polo? To kicz bez 
żadnej melodii oparty na prostackich tek
stach, które są o niczym. Żadnego prze
słania artystycznego - komentuje jeden 
z czytelników portalu jarocinska.pl.
- Trudno to nazwać muzyką. Kilka akor
dów plus ładne dziewczyny czy przystojni 
faceci. Iju ż  je s t „szał" - ironizuje ktoś 
kolejny.

Nie brakuje jednak także innych 
komentarzy. - Niby n ikt nie lubi disco 
polo. A ja k  ju ż  ja k iś zespół występuje, 
to wszyscy nawet słowa znają. No, ale 
w towarzystwie to głupio się przyznać, 
że to się lubi - opisuje internauta. - Tak 
wszyscy m arudzą, a ja  ju ż  wyobrażam  
sobie te pielgrzymki wędrujące zJarocim  
do Roszkowa - ironizuje inny czytelnik.
- Disco polo słucha 80 procent ludzi, 
tylko połowa nie przyznaje się - twierdzi 
z kolei intem autka Gosia. - Ta m uzy
ka je s t po prostu trendy> i zaklinanie 
rzeczywistości tego nie zm ieni - dodaje 
następny czytelnik.

Diamentowa muzyka
Faktem jest, że muzycznie disco

polo jest obecnie na topie i widać to 
choćby po sprzedaży płyt. - Trudno mó
wić o wstydzie, wystarczy spojrzeć choćby 
na wyniki zespołów z branży disco polo. 
Zespół A fter Party położył na łopatki 
konkurencję, nie tylko z gatunku disco 
polo, zdobywając diamentową płytę. Do
dam, że zespół ten w ciągu roku gra po  
350 koncertów, a taki np. zespół Bajm, 
m im o że go bardzo cenię, gra około 50 
koncertów rocznie - mówi wprost Paweł 
Zawieja.

- Myślę, że stwierdzenia, że nikt nie 
shicha disco polo byty częstsze ok. dwa 
lata temu. Wtedy ludzie być może wsty
dzili się przyznawać, że lubią i słuchają. 
Teraz, gdy to wszystko mocno się roz
kręciło, gdy m am y program y o disco 
polo, gdy te gwiazdy są rozpoznawane, 
zapraszane na duże sceny, je s t ju ż  ina
czej - ocenia D am ian Nowak. - Efekty 
można było zobaczyć niedawno - sam  
Zenek M artyniuk nie kojarzy się ju ż  
z typowym, dawniejszym disco polo, ci 
ludzie łączą się ju ż  z popowymi gwiaz
dam i - opow iada mężczyzna.

Nowak podobnie jak Zawieja przy
znaje ponadto, że prawdziwy, ten naj
nowszy „boom ”, zapoczątkow ał de 
facto Radek z zespołu Weekend. Aby 
zobaczyć m asow ość tego zjawiska 
wystarczy spojrzeć na liczbę wyświe
tleń oficjalnego teledysku „Ona tańczy 
dla mnie” w intemecie. Dziś jest to już 
ponad, uwaga, 103 miliony! - Wyko
nawcówjest coraz więcej, śpiewają także 
zespoły złożone np. z samych kobiet ja k  
Camasutra - wylicza Nowak, który nie 
ukrywa, że ogrom ną siłą sceny disco 
polo są teledyski. - Są robione naprawdę 
profesjonalnie, piękne dziewczyny lub 
m uskularni faceci tańczą na Majorce 
czy basenie. To też przykuw a wzrok, 
sprawia, że nad danym utworem można 
się dłużej zatrzym ać - zaznacza.

Robią to, co lubią
Najważniejszą siłą disco polo, jak 

opow iadają sami fani, jest jej m aso
wość i interakcja z samymi słuchacza
mi. Nawet tymi na głębokiej prowincji.
- W Parzęczewie były np. gwiazdy, które 
występowały w telewizji. Wątpię, by na 
takie m ałe wioski przyjeżdżały gwiazdy 
grające inny rodzaj m uzyki - mówi mi 
jeden z mieszkańców gminy Jaraczewo.
- W ykotum y robią fajne rzeczy na scenie, 
integrują się z fanam i. To na pewno się 
liczy - przyznaje D am ian Nowak.

Sami wykonawcy zaznaczają, że 
robią po prostu to, co lubią. - Muzyka 

je s t m oim  hobby, w tym  roku obcho
dzę 20-lecie zespohi. Robię to, co lubię, 
a poza tym czerpię z tego również korzyści 
finansowe. Jeśli m ożna połączyć pasję 
Z zarabianiem , to naprawdę m ożna być 
usatysfakcjonowanym - komentuje Z a
wieja.

- Jakoś to się kręci - uśm iecha się 
także Szymon Pflegel. - Stworzyliśmy 
coś swojego, spodobało się, coraz więcej 
osób się do nas odzyua. A sam i ludzie 
podchodzą do tem atu ju ż  chyba spokoj
niej - dodaje na koniec.

JAKUB NOWAK

http://www.jarocinska.pl
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INTERWENCJA
I Nasz Czytelnik alarmuje

- W stawie w Górze są m artwe ryby! D ziesiątki m ar- 
I twych ryb! Trzeba je  usunąć, bo za chwilę będzie tu ogromny 
I sm ród! Sprawdziliśmy, co było przyczyną tej sytuacji.

* ____ _______________
r - N  p-]

M a jm

fot. Bartosz Nawrocki

O sprawie po inform ow ał nas 
jeden z Czytelników. Jak zaznaczał, 
niedługo po tym jak puściły pierwsze 
lody, na powierzchnię wody wypłynę
ły dziesiątki martwych ryb. - Możliwe, 
ie  staw w Górze był za słabo napowie
trzony Tak czy siak, trzeba je  jednak  
usunąć nim  będzie tam  ogromny fetor 
- zaznaćzał.

Zbiornikiem w Górze zarządza 
koło Polskiego Związku W ędkar
skiego w Jaraczewie. To właśnie tam 
zadzw oniliśm y, by w yjaśnić ca łą  
sprawę. - Oczywiście, znam y dosko
nale tem at - przyznaje w rozmowie 
z „Gazetą Jarocińską” Wojciech Dur
ski, członek zarządu jaraczewskiego 
koła. Przyczyn padnięcia ryb upatru
je w dwóch czynnikach. - Obniżyły 
się wody gruntowe, ponadto zbiornik 
w Górze je s t zbiornikiem  nieprzepły- 
wowym - tłumaczy wędkarz. Jak za

znacza, PZW  próbow ało ratow ać 
wcześniej zbiornik przed tą  sytuacją.
- Przez dwa tygodnie chodziły pompy, 
które natleniały staw. Myślę, że gdyby 
nie te działania, to ryb padłoby jeszcze 
więcej - twierdzi Durski.

Ile ostatecznie odnotowano strat?
- Liczmy, że m oże to być ok. 50-60 kg. 
Sporo. Jednak pom im o tego wędka
rze będą mogli spokojnie tutaj łowić, 
w ubiegłym roku zbiornik został zary
biony na ok. 400kilogramów - wylicza 
mężczyzna.

Czy wszystkie martwe ryby zo
stały już wyłowione? - Zdecydowana 
większość ju ż  tak, choć oczywiście moż
liwe, że zostaiy jeszcze jakieś pojedyncze 
sztuki. Będą wyjawiane na bieżąco
- odpow iada wędkarz. Jak  zazna
cza, staw jest zarybiany regularnie, 
co roku, mniej więcej w okolicach 
października. (jan)

► KOTLIN

Czy w czasie budowy kanalizacji 
podcięto drzewa? Korony dnęew 

dotykają Unii 
energ<

2  M ieszkaniec Racendowa twierdzi, że 
firma budująca kanalizację podkopała  
brzozy. Wójt K otlina od p ow iad a , że  
pochylon e drzew a będą w ycięte, ale 
w zam ian dokona nowych nasadzeń

W redakcji „G azety” interweniował mieszkaniec R a
cendowa (gm. Kotlin), który m a zastrzeżenia do budowy 
kanalizacji w wiosce. - W trakcie tych prac koparką tak in
tensywnie rozkopywali grunt, że podcinali równo i nam iętnie 
korzenie drzew. Interweniowałem  w tej sprawie w Urzędzie 
Gminy w Kotlinie. Nie wiem, co to dało, bo dalej je  cięli. I  efekt 

je s t taki, że drzewa ju ż  są pod kątem  45 stopni - opow iada 
mieszkaniec Racendowa. Jego zdaniem  drzewa pochy
liły się w czasie wichury, która nad pow iatem  przeszła 
na początku marca. - Trzy brzozy leżą ju ż  praktycznie na 
przewodach elektrycznych. Widać, że korzenie są podcięte, 
bo wyrwy porobiły w ziem i - relacjonuje.

Wójt K otlina mówi, że zna sprawę. W skazuje, ze 
drzewa rosną blisko realizowanej inwestycji, ale w czasie 
opracow ania projektu budowy sieci, nie było potrzeby ich 
karczowania. - N ie robi się tego na etapie budowy, chyba, że 
są ja k ieś zm iany, odstępstwa od projektu, które wymagają 
zatrzym ania budowy, aby zrealizować wycinkę - mówi M i
rosław Paterczyk. W jego ocenie usunięcia wymaga jeden 
kasztanowiec. - Jest ujęty w planie wycinki, bo jego pień nie 
należy do zdrowych. Na pew no jego korona nie dotyka do 
linii energetycznych - wyjaśnia włodarz Kotlina. Zapewnia, 
że sprawdzi sytuację, którą wskazuje nasz czytelnik.

- Tam gdzie są podstawy do obcięcia gałęzi, to zostanie 
to wykonane. W pozostałych przypadkach będzie wycinka. 
N a pewno nie będę karczował drzew, które są zdrowe, chyba 
że naprawdę zagrażają bezpieczeństwu ludzie - mówi wójt. 
Przypom ina, iż gm ina każdego roku dokonuje nowych 
nasadzeń i podobnie będzie w tym. - Co je s t wycięte to 
staram y się nasadzić, chociaż niekoniecznie w tym sam ym  
m iejscu - dodaje M irosław  Paterczyk. (era)

F R A N C IS Z E K  J A G O D Z IŃ S K I - k ie ro w n ik  
budo w y k an a lizac ji w  R acen d o w ie

w
Budowana była kanalizacja sanitarna, 
ale nie było potrzeby naruszania systemu 
korzeniowego. Kolektor znajduje się w odle
głości około pół metra od korzeni drzew.

2.763.810 zł
wyda sam orząd na rozpoczętą w ubiegłym roku budowę 
kanalizacji w W ysogotówku i Racendowie. W tym ostat
nim zakończono realizację przedsięwzięcia. Prace trwają 
w Wysogotówku. - Gdyby wszystko dobrze poszło, to je s t 
szansa, że m oże do połowy maja prace zostałyby zakończo
ne, po czym rozpoczęłaby się procedura odbioru inwestycji 
- mówi M irosław Paterczyk. ,

10.225  
10.882

101

METRÓW TO DŁUGOŚĆ KOLEKTORA 
W RACENDOWIE I WYSOGOTÓWKU

METRÓW TO DŁUGOŚĆ 
WSZYSTKICH PRZYŁĄCZY

POSESJI MA BYĆ PODŁĄCZONYCH 
DO BUDOWANEJ KANALIZACJI •
W RACENDOWIE I WYSOGOTÓWKU

O G Ł O S Z E N I A  .---------

AUTORYZOWANY
DEALER

O  M aszyny i  Części
\CROSERWIS

© L E iy iK E N  BE(©
P R O - f E G A  m 7 ^ k

GRSPRRDD
^BELARUSMUMMK TRAĆ TOR WORKS

•  ZIEMNIAKI SADZENIAKI -  z najlepszych ho d o w li kra jow ych  
i zagranicznych, d u ży  w y b ó r odm ian .

•  ZBOŻA IARE - ję c z m ie n ie , pszenice, pszenżyta, ow ies, 
duży  w y b ó r odm ian .

•  NASIONA KUKURYDZY odm iany polskie i zagraniczne
• NASIONA TRAW i ich m ieszanki, łąko w e  i tra w n ik o w e
• NASIONA koniczyn  i lucerny
• NASIONA ROŚLIN STRĄCZKOWYCH -  łubin, groch,

peluszka,wyka
•  NASIONA POPLONOW E-gorczyca, facelia, słonecznik, 

seradela i inne.
• NASIONA BORAKŚW PASTEWNYCH i in ne nasiona

rolnicze i ogrod n icze . Z a p r O S Z O m y

http://www.jarocinska.pl
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Rządzą powiatem za ponad 
40 tysięcy miesięcznie

Zbigniew Kuzdżał, radny powiatowy z gmi
ny Żerków został zatrudniony  w Starostw ie 
Powiatowym w Jarocinie jako czwarty etatowy 
członek zarządu powiatu. Pozostałych trzech 
to: sta ro sta  Teodor G robelny, w icestarosta  
Mirosław Drzazga oraz Stanisław Martuzalski.

- Na razie pan K uzdżał siedzi w pom iesz
czeniu przy biurze rady pow iatu, poniew aż jego  
gabinet je s t zajęty przez panie, które prowadzą 
w starostw ie kontrolę - wyjaśnia w icestarosta 
M irosław  Drzazga.

K uzdżał jest odpowiedzialny za inwesty
cje drogowe i zarabia prawie 9 tys. zł brutto.

W icestarosta twierdzi jednak, że koszty utrzy
m ania obecnego zarządu powiatu są niższe od 
poprzedniego. - Po pierwsze, nie m a potrzeby 
zatrudnien ia  osoby na stanow isku asystenta  • 
starosty  (asystentem  poprzedniego starosty  
Bartosza Walczaka był Wojciech Raś - przyp. 
red.). Po drugie starostą została osoba będąca 
radnym  (nie pobiera diety - przyp. red.). N a
tom iast poprzedni starosta był osobą spoza rady 
- argum entuje M irosław  Drzazga.

W edług obliczeń, które otrzym aliśm y ze 
starostw a, miesięczne oszczędności wynoszą 
prawie 9 tys. zł. anna konieczna

Zbigniew Kuzdżał, któremu rok pozostał do przejścia na 
emeryturę zapewnia, że jest to jest ostatnia kadencja, 

• Później rządzenie powiatem pozostawi młodym.

Zbigniew Kuzdżał dwa miesiące temu zrezygnował z kie
rowania GKS-em Żerków ze względu na stan zdrowia. - To 
nie je s t tak, że zbliża się termin wyborów i  rezygnuję. 
Kadencja kończy się za dwa lata. Boję się, że któregoś 
dnia mogę zostać na stadionie, a chciałbym jeszcze 
pożyć. Stąd moja decyzja - mówił.
Spytany, czy ten stan zdrowia pozwala mu na pełnoetatową 
pracę w starostwie, szczególnie na tak absorbującym 
stanowisku, jako członek zarządu odpowiedzialny za drogi, 
odpowiada: - Jeśli nie wytrzymam, to zrezygnuję. Żebyśmy 
się dobrze zrozumieli, nie jestem przywiązany do koryta.

Z uzasadnienia zatrudnienia czwartego członka za
rządu powiatu Zbigniewa Kuzdżała:
Częstotliwość posiedzeń zarządu może być większa, nie 
trzeba ich zwoływać z dużym wyprzedzeniem w związku 
z tym, że wszyscy czterej członkowie zarządu są na miej
scu, ponieważ świadczą pracę w Starostwie Powiatowym 
w Jarocinie. Jednocześnie nadmienić należy, iż jest mniejszy 
koszt zatrudnienia wyżej wymienionych osób.

(dane Starostwa Powiatowego w Jarocinie)

W Y N A G R O D Z E N IA  C Z Ł O N K Ó W  Z A R Z Ą D U  P O W IA T U

TEODOR GROBELNY
starosta

12.540 zł

MIROSŁAW DRZAZGA
wicestarosta

11.400 zł

STANISŁAW MARTUZALSKI
członek zarządu

8.723 zł

ZBIGNIEW KUZDŻAŁ
członek zarządu

8.811 zł

/ /  POWIAT / /

Odwołany starosta założył firmę, 
asystent ma pracować w spółce

Po /m ianie władzy w powiecie 
Wszyscy odwołani tak podupadli 
na zdrowiu, że musieli przejść na 
2w olnienia lekarskie. C ho ro b a  
dopadła  między innymi byłego 
starostę Bartosza Walczaka, jego 
asystenta Wojciecha Rasia oraz 
sek re tarza  pow iatu  Ireneusza  
Lam prechta. Dolegliwości oka- 
2aty się jednak na tyle niegroźne, 
2e pozwoliły na szukanie nowego 
U trudnienia.

I tak z nieoficjalnych informa
cji wynika, że Bartosz Walczak po 
°dwołaniu „nie zasypiał gruszek 
^  Popiele” i założył w łasną dzia
łalność gospodarczą. O  tym, że

ma takie plany mówił zresztą rok 
tem u, kiedy nie spodziew ał się 
jeszcze, że straci posadę sta ro 
sty i będzie musiał szukać innego 
pomysłu na życie. W wywiadzie, 
którego udzielił „Gazecie Jarociń
skiej” w sierpniu ubiegłego roku, 
przyznał: - Myślę o własnym bizne
sie. Zawsze gdzieś tam  z tyłu głowy 
są takie m yśli. Chociażby w kon
tekście przyszłości, emerytury. Ale 
na razie tylko analizuję, rozglądam  
się. Żeby zająć się biznesem, trze
ba być w czym ś naprawdę dobrym, 
dobrze się w tym czuć i się na tym  
znać. Okazuje się, że tym, w czym 
były starosta czuje się mocny jest

szeroko pojęta prom ocja oraz o r
ganizacja różnego rodzaju imprez. 
D latego założył agencję public 
relations.

Z kolei W ojciech Raś zd ra 
dza, że dostał propozycję pracy 
w Przedsiębiorstwie Wodociągów 
i Kanalizacji w Jarocinie. Zastrze
ga jednak, że nie podpisał jeszcze 
umowy o pracę - Jeśli to nastąpi, 
to nie wcześniej niż po zakończeniu 
zw olnienie lekarskiegą  (16 m ar
ca - przyp. red.) - stwierdza Raś. 
W związku z tym były asystent 
starosty Walczaka nie chce na razie 
zdradzać, czym m a się zajmować 
w gminnej spółce, anna konieczna

Agencja, którą założył były starosta zamierza między innymi zajmować się organizacją 
koncertów. Bartosz Walczak nie od wczoraj interesuje się tą sferą kultury, sam ma za sobą kilka 

występów na scenie (na zdjęciu występ podczas Akcji Wesołych Ogrodników w 2015 r.)

Nowy-stary
sekretarz
powiatu

Jan Bartczak był sekretarzem 
powiatu jarocińskiego 
w latach 1998-2002, w czasie, 
kiedy funkcję starosty pełnił 
Adam Kołodziej.

Po tym , ja k  n ie s p e łn a  m ie s ią c  
tem u now o w ybrany s ta ro s ta  T eodor 
G robe lny  zw olnił z p racy  sek re ta rza  
pow iatu  Ireneusza  L am prech ta , ro z 
strzygnięty zosta ł konkurs na now ego 
sekretarza.

K om isja pow ołana  przez starostę  
wybrała osobę, o której już w m om en
cie og łoszen ia  konkursu , m ów iło się, 
że obejm ie tę funkcję. Jes t n ią  c z ło 
nek Polskiego S tronnictw a Ludow ego 
Jan  B artczak , do tychczasow y dyrek
to r O środka D oskonalenia Nauczycieli 
w K aliszu o raz  były sekretarz pow ia
tu jarocińsk iego  w pierwszej kadencji 
(funkcję starosty pełnił Adam Kołodziej 
- przyp. red.).

B artczak był jedynym  kandydatem  
na stanowisko szefa powiatowego urzę
du. - K andydat przedstaw ił i obszernie  
om ów ił koncepcję funkcjonow ania urzę
du. Kom isja przeanalizow ała dotychcza
sow ą drogę zawodową i dośw iadczenie  
p a n a  B artczaka  - w y jaśn ia  M irosław  
D rzazga, w icestarosta i przew odniczą
cy komisji konkursowej. - Zresztą m a on 
przygotowanie merytoryczne, ponieważ był 
sekretarzem  naszego pow iatu p ierw szej 
kadencji. K andydat zapewnił, że je s t na 
bieżąco, bo przegląda nasze strony inter
netowe, B iuletyn Inform acji P ublicznej, 
a także statut i regulaminy. W tym zakresie 
przedstaw ił bardzo obszerną wiedzę, czym  
bardzo m ile zaskoczył kom isję - dodaje 
Drzazga.

Komisja konkursowa rekom endowa
ła Jan a  B artczaka na stanow isko sekre
tarza  pow iatu staroście jarocińskiem u 
Teodorowi Grobelnem u. - I  to do starosty 
należy teraz ostateczna decyzja w sprawie 
zatrudnienia pana Bartczaka  - w yjaśnia 
w icestarosta. Jeśli do  tego dojdzie nowy 
sekretarz pow iatu będzie m usiał zrezy
gnować z członkostw a w PSL-u, ponie
waż to  stanow isko w ym aga od osoby, 
która je zajm uje bezpartyjności (ustaw a 
o pracownikach samorządowych - przyp. 
red.).

(ann)

http://www.opracy24.pl
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PPU „INTER-ELKAN
i

Sp. z o.o.
Jarocin, ul.Dąbrowskiego 15

ZATRUDNI i ZARAZ
o s o b y  d o  p a k o w a n ia  

w y r o b ó w  p o ń c z o s z n ic z y c h
(nie wymagane żadne kwalifikacje)

oraz
SZW ACZKI

Kontakt osobisty w siedzibie firmy bądź pod 
numerem telefonu •

797279904

TFP Sp. 2 o.o. producent tektury falistej i opakowań poszukuje 
kandydata/kąndydatki na stanowisko:

E le k try k /a u to m a tyk  zm ia n o w y
Wszelkich informacji udzielamy pod numerem telefonu: 609452454

Wymaganta
- technik elektryk, automatyk, elektronik, mechatrontk.fewentualnie absolwent szkoły zawodowej),
- znajomość sterowników PŁC (zasada funkcjonowania, architektura),
- znajomość napędów prądu przemiennego i stałego 

(zasada dziaiama-podstawy, zastosowanie).
■ umiejętność posługiwania się dokumentacją techniczną, 

podstawowe wiadomości na temat przemysłowych sieci 
komunikacyjnych Ohoftbus DP, Asi, Ethernet, CANopen)

- posługiwanie się komputerem osobistym,
- znajomość pakietu MS Office.
- czujniki stosowane w układach automatyki i sterowania, 

stacje elektroenergetyczne
(rodzaje aparatów elektrycznych, transformatory, etc j

Oftrujemy.
- umowę o pracę,
- atrakcyjne wynagrodzenie.
* stabilne zatrudnienie w firmie o ugruntowane]

pozycji na rynku, 
możliwości rozwoju zawodowego

Aplikacje wraz z dopiskiem: 
JElektryk/automatyk zmianowy* 
Prosimy wysyłać na adres: 
kadry ąj)tlpcom.pi

łub na adres:
TFP Sp z o.o. Dział Kadr 
Dziećmierowc 
ul. Katowicka ?6 
62 035 Kórnik

świadczenia i dodatki dla pracowników:
- karta Multisport dla Pracownika 

dofinansowana przez zakład pracy,
- możliwość zakupu karty Multisport 

dla osoby towarzyszącej lub dziecka, 
bogaty pakiet świadczeń z Zakładowego 
Funduszu świadczeń Socjalnych:

- możliwość uzyskania korzystnie 
oprocentowanej pożyczki na cele 
mieszkaniowe.

- zapewniamy bezpłatny transport 
pracowników z 3 kierunków

uTraty autobusóut 
Dolsk - Śrem -  Kórnik 
Kórnik -Śrem -  Dotsk

Miłosław - Miłakowo środa - Kórnik 
Kórnik -  środa -  Miąikowo - Miłosław

Jarocin - Żerków -  Kkka - Nowe Miasto Środa Wlkp. - Kórnik 
Kórnik • Środa Wlkp. - Nowe Miasto -  Klęka -  Żerków - Jarocin

MoaUwoii* uruchomieniu innych 
połączeń autobusowych w saletnoic) 
od potrzeb pracowników. Q

Prosimy o dopisanie klauzuli W yrażam żgodę na przetw arzanie m oich danych osobowych zaw artych w mojej ofercie pracy dla potrzeb 
nieżbędnych do realizacji procesu rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08 1997 r. o Ochronie Danych Osobowych, tekst jednolity z dm a 
2606 2014 r . Dz U z 2014 r„ poz 1182). Jednocześnie oświadczam, że zostałem /am  pom form ow any/a o dobrowolności podania danych 
osobowych oraz prawie dostępu do treści swoich danych i ich popraw iania

KLAFS - WIODĄCY W EUROPIE PRODUCENT SAUN, SPA&WELLNESS

ZATRUDNI

ś lu s a r z y
Od kan d yd ató w  oczekujem y:

• umiejętności obsługi maszyn 
ślusarskich

• praktycznej znajomości 
rysunku technicznego

• odpowiedzialności
• samodzielności

O feru jem y:
»

• zatrudnienie w oparciu 
o umowę o pracę

• wysoki standard socjalny
• pracę w stabilnej firmie 

o ugruntowanej pozycji 
na europejskim rynku

• możliwość podnoszenia 
kwalifikacji zawodowych

JESTEŚ ZAINTERESOWANY? WYŚLIJ SWOJE CV I LIST MOTYWACYJNY Z DOPISKIEM 
„ŚLUSARZ" NA ADRES: KLAFS SP. Z 0 .0 . | BAGATELKA 2 | 6 2 -3 2 0  MIŁOSŁAW | 
E - M A I L :  R E K R U T A C J A @ K L A F S . P L  | T E L .  6 1 4 3 8  3 9  3 7

KLAFS
MY SAUNA ANO S PA

F irm a M A R T-K A C
z a t r u d n i

SPAWACZA 
FREZERÓW 

TOKARZY CNC
Miejsce pracy.- Jarocin

Tel. 607 566 144

Firm a R B B -S T A L  S .A .
poszukuje pracownika na stanowisko:

KIEROWCA C+E
Oczekiwania:
- doświadczenie zawodowe
- karta kierowcy

CV oraz list motywacyjny prosimy dostarczać na adres: 
ul. P ow stań ców  W lk p . I b ,  6 3 - 2 0 0  Jarocin  
lub adres e-mail g ro s za k @ fb b -s ta l.c o m .p l

stanowisko: O G RO DNIK
ZA KRES O B O W IĄ ZK Ó W :
• praca przy pielęgnacji i zakładaniu zieleni (m. in. odchwaszczanie, nawożenie, 

cięcie drzew i krzewów, sadzenie drzew krzewów i bylin)
• obsługa i konserwacja maszyn ogrodniczych
W Y M A G A N IA :
• czynne prawo jazdy kat. B • motywacja do pracy • sumienność 
OFERUJEM Y:
• pracę w stabilnej firmie na podstawie umowy o pracę na terenie Poznania i okolic
• zapewniamy dojazd do praćy

CV prosimy kierować na adres: gsobo@ w p.pl 
W CV należy umieścić klauzulę o ochronnie danych osobowych:
„Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu 
rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dn. 29 .08 1997 roku o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity Dz.U. 
z 2002 r. Nr 101, poz. 926 ze zm.)"

A

Firma
Usługi Dźwigowe 
PAZOŁA 
z Rawicza

za tru d n i:
■ operatorów  żurawi 

samojezdnych
■ kierowców  

samochodów 
ciężarowych  
oraz KAT C+E

K o n ta k t te le fo n ic z n y  
605 447 364

KLAFS - WIODĄCY W EUROPIE PRODUCENT SAUN, SPA&WELLNESS

POSZUKUJE OSOBY NA STANOWISKO:

POSADZKARZ/
SZPACHLARZ

Od kan d yd ató w  oczekujem y:

• umiejętności szpachlowania 
i tynkowania

• zaangażowania w powierzone 
obowiązki

• praktycznej znajomości 
rysunku technicznego

• chęci rozwoju i nauki
• odpowiedzialności
• samodzielności

O feru jem y:

• zatrudnienie w oparciu 
o umowę o pracę

• możliwość podnoszenia 
kwalifikacji zawodowych

• pracę w stabilnej firmie 
o ugruntowanej pozycji 
na europejskim rynku

• wysoki standard socjalny

JESTEŚ ZAINTERESOWANY? WYŚLIJ SWOJE CV I LIST MOTYWACYJNY Z DOPISKIEM 
„POSADZKARZ" NA ADRES: KLAFS SP. Z 0 .0 . | BAGATELKA 2 | 6 2 -3 2 0  MIŁOSŁAW | 
E - M A I L :  R E K R U T A C  J A @  K L A FS . P L | T E L .  6 1 4 3 8  3 9  3 7

KLAFS

P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  < P R A C A  • P R A C A

„ B IR E X ”
FIR M A  U SŁU G O W O -H A N D LO W A

zatrudni:

KIEROWCÓW 
KAT. C + E

Wymagania: praw o jazdy kategorii C + E , w szystk ie  
dokum en ty  w ym agane  w  zaw odzie  kierowcy, karta k ierow cy 

Za in te resow ane osob y  p ros im y o kontakt 601 566 947

OPERATORA
KOPARKO-ŁADOWARKI

praw o jazdy kategorii C + E  będzie  doda tkow ym  atu tem  
Za in teresow ane osoby  p ros im y o kontakt 605 321 322

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt: 
BIREX Firma Usługowo Handlowa, ul Poznańska 26, 

63-200 Jarocin, w godz. 7.fQ0 -15.00

£  GOPOL
G o p o I sp. z o.o. 

wiodący producent narzędzi 
do mechanicznej obróbki drewna 

zatrudni do pracy w Jarocinie 
na stanowiska:

PRACOWNIK
PRODUKCJI

Wymagania: wykształcenie min zawodowe 
techniczne, znajomość i umiejętność posługiwania 
się narzędziami pomiarowymi

PRACOWNIK 
/PRACOWNICA 

DOPRAĆ 
POMOCNICZYCH 
NA PRODUKCJI

preferowane orzeczenie o niepełnosprawności

Oferty zawierając list motywacyjny 
oraz CV prosimy przesyłać na adres 

place@gopol.com.pllubGopolsp z oo .  
Al Niepodległości 26,63-200 Jarocin 

- z dopiskiem Dział Kadr
Zastrzegamy sotwe prawo do odpowiedzi 

tylko na wybrane oferty

http://www.opracy24.pl
mailto:REKRUTACJA@KLAFS.PL
mailto:groszak@fbb-stal.com.pl
mailto:gsobo@wp.pl
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Firma ZALMET Spółka z o.o. 
Zalesie IB

zatrudni pracowników na stanowiska:

ŚLUSARZ

ŚLUSARZ-SPAWACZ

LAKIERNIK KONSTRUKCJI 
STALOWYCH

Oferty sktadać w siedzibie firmy, 
telefonicznie 

(62 ) 7 4 7  21 95  
lub e mail info@zalmet.pl

Poszukujemy pracownika na stanowisko 
DORADCA HANDLOWY unmoi

Wymagania:
- wykształcenie min. średnie
* prawo jazdy kat. B,
- aotowość do częstych podróży
- komunikatywność, kreatywność,systematyczność, samodzielność
- dobre umiejętności negocjacyjne
- umiejętność obsługiwania komputera i programów biurowych
* znajomość problematyki rolniczej będzie dodatkowym atutem
Kandydatom oferujemy:
- motywacyjny system wynagrodzeń
* pracę w młodym zespole w dynamicznie rozwijającej się firmie
• profesjonalne szkolenia

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie CV oraz listu m otywacyjnego na adres: 
UNIROl PARTS SP. Z 0.0. SP. K. ul.PowsUńców Wlkp. 1 la, 63-810 Borek Wlkp. lub rekrutacjaegrupaunirol.pi

Firma Castelmar Sp. z o.o. 
C f l J T t L m f l R  zatrudni na stanowisko:

P R Z E D S T A W IC IE L  H A N D L O W Y  

/  S P E C JA L IS TA  D S. S P R Z E D A Ż Y

Oferujemy:
• zatrudnienie w firmie o ugruntowanej pozycji na rynku, w gronie ludzi 

z pasją i zapałem do realizowania nowych wyzwań.
• narzędzia niezbędne do pracy na stanowisku handlowca
• stabilne warunki zatrudnienia - umowa o pracę.
Obowiązki:
■ pozyskiwanie nowych klientów na rynku hurtowym i detalicznym
• utrzymywanie długofalowych relacji z klientami
Wymagania:
• doświadczenie w pracy na podobnym stanowisku 

(mile widziane w branży spożywczej)
• prawo jazdy kat „B"

Z a in te re s o w a n e  osoby pros im y o  przesy łan ie  CV na e -  m a ila . 
bartosz.bil@intermarinegroup.com z d o p isk iem  praca Jarocin .

*

Aplikacje również można składać osobiście w godz. 8.00-16.00 bezpośrednio 
w oddziale. Castelmar Sp z o.o., ul. Przemysłowa 1A, 63-200 Jarocin

Prosimy o dodanie klauzuli:
„Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do 
realizaqi procesu rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08.1997 roku o Ochronie Danych 
Osobowych; (tekst jednolity: Dz. U. 2016 r. poz. 922)."

Firma Produkcyjno-Handlowa „PAULA”
Zakład Produkcyjny w Parzewie 

Parzew 14,63-220 Kotlin
Zatrudnimy osobę do pracy na stanowisko

Specjalista 
ds. księgowości

OFERUJEMY:
• zatrudnienie na pełen etat, umowa o pracę 

na zastępstwo
• mozłiwość rozwoju oraz podnoszenia kwalifikacji 

zawodowych
• niezbędne narzędzia pracy 

WYMAGANIA:
• wykształcenie wyższe kierunkowe
• doświadczenie w pracy w dziale księgowości
• prawo jazdy kat. B
• książeczka Sanepidu

Zainteresowane osoby prosimy 
o przesłanie bądź dostarczenie 

listu motywacyjnego oraz CV na adresem: 
FPH „PAULA" Sp. z o.o. Sp.k. 

Parzew 14,63-220 Kotlin 
lub e-mail mariola.wegner@paula.com.pl 

tel. (62) 740 59 55 
Zastrzegamy sobie prawo do kontaktu 

tylko z wybranymi kandydatami.

Prosimy o umieszczenie w aplikacji następującej klauzuli: 
Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych 

dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji 
(zgodnie z Ustawą z dn. 29.08.1997 r. o ochronie danych 

osobowych. Dz U. Nr 133, poz. 883 ze zm.).

Firm a ETOS C zesław  S zym endera , lider w  branży dodatków  paszowych  
dla zw ie rzą t, z s iedzibą w  Poznaniu , w  zw iązku  z dynam icznym  

rozw ojem  firm y, poszukuje pracow nika na stanow isko:

M ie jsce pracy: G olina, k. Jarocina

ETOS
Z A D A N IA
• realizacja procesu produkcyjnego
• załadunek i rozładunek surowców i produktów gotowych
• uczestniczenie w procesie produkcji
• uzupełnianie dokumentacji produkcyjnej
• konfekcja produktów w procesie produkcji i pakowania
• utrzymywanie we właściwym stanie technicznym i sanitarnym 

powierzonych środków

W Y M A G A N IA
• wykształcenie: minimum średnie
• uprawnienia do obsługi wózka widłowego - konieczne
• doświadczenie na podobnym stanowisku
• doświadczenie produkcyjne mile widziane
• obsługa komputera, programy produkcyjne i magazynowe
• mile widziana znajomość języków obcych
• uczciwość
• samodzielność
• odpowiedzialność
• dyspozycyjność
• komunikatywność

O F E R U JE M Y
• satysfakcjonującą i pełną wyzwań pracę
• zatrudnienie w pełnym wymiarze na Umowę o Pracę
• miłą atmosferę pracy w zgranym zespole
• pracę w nowoczesnym zakładzie produkcyjnym i magazynie
• możliwość samodoskonalenia i pogłębiania swoich zainteresowań

K O N TA K T
Osoby zain teresow ane prosim y o przesłanie CV ze zd jęc iem  i listem  
m otyw acyjnym  w  ciągu 1 4  dni od daty ukazan ia  się ogłoszenia na adres: 
rekrutacja@etos.net.pl

Prosimy o dopisanie następującej klauzuli: Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych 
osobowych zawartych w mojej ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji'procesu 
rekrutacji zgodnie z ustawą z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych 
(Dz. U. z 2002  r. nr 101, poz. 926 ze zm.).
Informujemy, ze skontaktujemy się z wybranymi kandydatami, a przesłanych dokumentów 
nie zwracamy.

TFP Sp. z o.o. producent tektury falistej i opakowań poszukuje 
kandydata/kandydatki na stanowisko:

P ra co w n ik  D z ia łu  P ro d u kcji

Wymagania:
dyspozycyjność,
umiejętności pracy w zespole i zaangażowanie,
gotowość do pracy w systemie 3-zmianowym.
Oferujemy:
umowę o pracę,
atrakcyjne wynagrodzenie,
stabilne zatrudnienie w firmie o ugruntowanej
pozycji na rynku,
możliwości rozwoju zawodowego.

Aplikacje wraz z CV z dopiskiem:
"Praca w Dziale Produkcji" 
prosimy wysyłać na adres mailowy:

praca_prod@tfp.com.pl

lub na adres:

TFP Sp. z o.o. Dział Kadr 
Dziećmierowo 
ul. Katowicka 26 
62-035 Kórnik

Wszelkich informacji udzielamy 
pod numerem telefonu: 661 340 592

Świadczenia i dodatki dla pracowników: 
karta Multisport dla Pracownika 
dofinansowana przez zakład pracy, 
możliwość zakupu karty Multisport 
dla osoby towarzyszącej lub dziecka, 
bogaty pakiet świadczeń z Zakładowego 
Funduszu Świadczeń Socjalnych: 
możliwość uzyskania korzystnie 
oprocentowanej pożyczki na cele 
mieszkaniowe,
zapewniamy bezpłatny transport 
pracowników z 3 kierunków.

Trasy autobusów:
Dolsk -  Śrem -  Kórnik 
Kórnik -Śrem -  Dolsk

Miłosław -  Miąskowo -  Środa -  Kórnik 
Kórnik -  Środa -  Miąskowo -  Miłosław

Jarocin -  Żerków -  Klęka -  Nowe Miasto -  Środa Wlkp. -  Kórnik 
Kórnik -  Środa Wlkp. -  Nowe Miasto -  Klęka -  Żerków - Jarocin

Możliwość uruchomienia innych 
połączeń autobusowych w zależności 
od potrzeb pracowników. wysoka Jakość 

tektury falistej 
i opakowań

Prosimy o dopisanie klauzuli: Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych w mojej ofercie pracy dla potrzeb 
niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08.1997 r. o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity z dnia 
26.06.2014 r.f Dz. U. z 2014 r., poz. 1182). Jednocześnie oświadczam, że zostałem/am poinformowany/a o dobrowolności podania danych 
osobowych oraz prawie dostępu do treści swoich danych i ich poprawiania.

http://www.opracy24.pl
mailto:info@zalmet.pl
mailto:bartosz.bil@intermarinegroup.com
mailto:mariola.wegner@paula.com.pl
mailto:rekrutacja@etos.net.pl
mailto:praca_prod@tfp.com.pl
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Artur Antczak
508 318  922
Angelika Włodarczyk
509 082 772
Jarocin, ul. Kasprzaka la  

tel. (62 ) 747  47  47

Kurtki
ze skóry

■ Nowe wzory
■ Damskie, męskie, młodzieżowe
■ Gotowe oraz na miarę
■ Ceny producenta

R EG EN ER A C JA  K O LO R Ó W  I N A P R A W A

Jarocin, ul. W rocławska 43
608 305 290

CZARNA
ZIEMIA
TRANSPORT

20t - 350 zł
tel. 784-086-443

PRODUCENT KOTŁÓW 
SKŁAD OPAŁU

ZER U JE EK O G R O SZEK
WORKOWANY  ■ -

JA R ET24 MJ 
I  JARET PLUS 26 M J

P ELLET  19 MJ * * * ■ '-  
Ł -  B O JLER Y  C.W.U.

62-410 Zagórów 
Anielewo 21

6 3  2 2 0  2 2  6 6 ,
M ts s z jz n n n Ł

'Maszyny rolnicze
i Konstrukcje stalowe 
i Ogrodzenia 
i Pomniki 
i Elewacje
i Drewno i wiele innych tel. 660 621 549, 607 573 117 

mmpiaskowanje5@jnteria.pl

Intensywny trening dla wymagających
Na siłowni, w fitness klubie 

każdy znajdzie coś dla siebie. I ci, 
którzy chcą przyjemnie spędzić 
czas przy okazji poprawiając swoje 
samopoczucie i sylwetkę, jak i ci, 
którzy uwielbiają po prostu się 
wyżyć, spocić... Dla tych drugich 
wymyślono crossfit i tabatę.

Crossfit
Skoki, biegi, przysiady, pady, 

dźwiganie... Właściwie wszystko 
co może przyjść do głowy, żeby 
się zmęczyć. Tak najkrócej można 
scharakteryzować crossfit. To uni
wersalny zestaw ćwiczeń dla każ
dego. Obciążenia i zakres ćwiczeń 
dobierane są zależnie od stopnia 
zaawansowania. Jeżeli nie przepa
dasz za monotonnymi i żmudnymi 
treningami na siłowni to crossfit 
został stworzony właśnie dla ciebie. 
Tu nie ma czasu na nudę.

Amerykańskie początki
Crossfit powstał w 2 0 0 1  roku 

jako program treningowy dla ame
rykańskiej policji. Później z po
wodzeniem wprowadzony został 
również pozostałych służbach mun
durowych (marines, straż pożarna, 
wojsko). Ze względu na rezultaty 
uzyskiwane w treningach zyskał 
sporą popularność na całym świę
cie.

-  Crossfit to dyscyplina dosto
sowana na miarę każdego z nas. 
Wymaga sity wytrzymałości, mo
bilności, szybkości, zwinności, cel
ności i wielu innych cech ogólnej

sprawności często zmiksowanych 
w najróżniejszych kombinacjach, 
dlatego każdy znajdzie coś dla 
siebie - tłumaczy Jan Ermanowicz, 
instruktor crossfitu w Atlas Fitness 
Clubie.

Wysiłek dla każdego
Choć crossfit przeznaczony jest 

dla tych najbardziej wymagających, 
zwłaszcza od siebie, bywalców  
siłowni, to również początkujący 
mogą się z nim zmierzyć. - Instruk
tor pokieruje ćwiczeniami. Zawsze 
rozpoczynamy od rozgrzewki. Każ
dy uczestnik będzie specjalistycz
nie przygotowany do postawionych 
przed nim wyzwań w dalszej części 
treningu  - mówi Ermanowicz. Za
jęcia w strefie Crossfit pod opieką 
wykwalifikowanych instruktorów 
odbywają się od poniedziałku do 
piątku od godz. 1 8 .0 0  do godz. 
19 .00 .

Ta bata
Dla lubiących intensywny wy

siłek świetnym pomysłem może 
być tabata. To krótki, bo zaledwie 
czterominutowy, za to bardzo in
tensywny, interwałowy trening (8  
serii po 2 0  sekund ćwiczeń i 10  
sekund przerwy) równomiernie an
gażujący wiele partii mięśniowych. 
Stworzony przez dr Izumi Tabatę 
pracującego w National Institute 
of Fitness and Sports w Tokio, po
wstał dla japońskich sportowców 
przygotowujących się do igrzysk 
olimpijskich, ale może być także

wykorzystywany przez amatorów 
do poprawy kondycji.

Szybko i skutecznie
Ćwiczenia te „podkręcają” me

tabolizm i przyspieszają spalanie 
tkanki tłuszczowej. Poprawiają wy
dolność anaerobową (beztlenową) 
jak i aerobową (tlenową) co prze
kłada się na zwiększenie wytrzy
małości i wydolności organizmu.
-  Trening ten jest szybki i bardzo 
skuteczny. Przyspiesza procesy 
metaboliczne odpowiedzialne za 
spalanie tkanki tłuszczowej je d 
nocześnie rzeźbiąc nasze mięśnie. 
Co ważne efekt ten utrzymuje się 
na długo po zakończonym treningu
- tłumaczy Jan Ermanowicz. -Zróż
nicowane ćwiczenia wykonywane 
w grupie pod okiem instruktora 
podczas zajęć ta baty mogą być 
wykorzystane jako rozgrzewające 
do czerwoności, a dla bardziej 
zaawansowanych jako przerywnik 
podkręcający tempo w trakcie tre
ningu  - dodaje instruktor.

Wyzwanie
Crossfit i tabata to trening dla 

najbardziej wymagających. Dzięki 
tym ćwiczeniom każdy może udo
wodnić, że jest w stanie zbliżyć 
się, a nawet przekroczyć granice 
swoich możliwości. - Uważam, że 
wyzwania postawione w crossficie 
czy tabacie dają świetną możli
wość do bycia lepszą wersją siebie
- mówi Ermanowicz. - Przyjdźcie 
pa trening. I pokonajcie siebie!

JAN E R M A N O W IC Z

instruktor Atlas Fitness Clubu jest zawodnikiem 
startującym w zawodach crossfitowych od 
ponad 3 lat. Regularnie dokształca się w fachu 
trenerskim i rozwija swoją wiedzę i umiejętności 
w tej dyscyplinie.

http://www.jarocinska.pl
http://www.brukarstwojarocin.com
mailto:mmpiaskowanje5@jnteria.pl
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POWIAT

Zamiast jednej, pobudują trzy ścieżki rowerowe
1  Powiat pod nowymi rządami zapow iada budowę 
trzech  śc ieżek  row erow ych : o p r ó c z  w cześn ie j  
zapowiadanej Jarocin - Żerków, także Witaszyce - Kotlin 
oraz Jaraczewo - G ola.

Najbliższa realizacji jest ścieżka 
z Jarocina do Żerkowa. - W tym roku 
planujem y w ykonanie dokum entacji 
projektowej, a w przyszłym roku budowę 
- zapowiada Zbigniew Kuzdżał, nowo 
wybrany etatowy członek zarządu po
wiatu odpow iedzialny za inwestycje 
drogowe.

W kosztach budow y m ają p a r
tycypować trzy sam orządy - gminy 
Jarocin i Żerków oraz powiat. - Do 
dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna  
informacja o wycofaniu się z tej inwesty
cji gm in, które podpisały porozum ienie
0 budowie - informuje Kuzdżał.

W sprawie budowy ścieżki W ita
szyce - Kotlin trwają rozmowy z G e
neralną Dyrekcją D róg Krajowych
1 A utostrad. - To nie je s t nasza droga.

Zam ierzam y spotkać się z dyrektorem  
Napierałą (szef poznańskiego oddzia
łu GDDKiA - przyp. red.) i uzgod
nić finansow anie tej ścieżki. Powiat ze 
sw ojej strony zrobiłby dokum entację 
projektow ą - wyjaśnia nowy członek 
zarządu powiatu.

N a podobnym  etapie są  prace 
przygotowawcze do budowy ścieżki 
przy drodze powiatowej Jaraczew o 
- Gola. -Jesteśm y w kontakcie z gm iną 
Jaraczewo, przy udziale której zam ie
rzamy wykonywać tę inwestycję. Chodzi 
o wykup gruntów. Dotyczy to, z tego, co 
pam iętam , około siedem nastu działek. 
Od tego, ja k  ten wykup pójdzie, zależy 
kiedy ścieżka będzie budowana - uważa 
Zbigniew Kuzdżał.

(ann)

Ścieżka rowerowa
Jarocin - Żerków _
PROJEKT ŚCIEŻKI 2 0 1 7  rok, BUDOWA 2 0 1 8  rok

d ł u g o ś ć  o k .  11  k m
w tym:
w gminie Jarocin 7  km  
w gminie Żerków 4  km

szerokość od 2  m  do 2 ,5  m  
nawierzchnia z kostki brukowej 
trzy obiekty inżynierskie

PRZEWIDYWANY KOSZT
o k . 1 0  m in  z ł
udział poszczególnych 
samorządów: 
gmina Jarocin 3 ,1  m in z ł 
gmina Żerków 1 ,9  m in z ł 
powiat 5  m in z ł

Ścieżka row erow a z Jarocina 
do Żerkowa ma mieć około  

11 k ilom etró w  długości

► NIGDY NIE PŁACILI PODATKU

Tak, jakby DPS 
w Zakrzewia aie istniał

D om  Pomocy Społecznej ni
gdy nie płacił podatku od swojej 
poprzedniej siedziby w Zakrzewie.

- Według moich ustaleń nigdy 
się do tego podatku  nie zgłosili - 
wyjaśnia skarbnik pow iatu Jacek 
Jędrzejak. A w icestarosta M iro
sław D rzazga dodaje: - To je s t 
taka zaszłość historyczna. O tym  
n ikt nie wiedział. Tak się złożyło, 
że ta nieruchom ość nigdy nie była 
nigdzie w ykazywana. Tak, ja kb y  
Zakrzew  nie istniał i dlatego nigdy 
nie był naliczany podatek. Dopiero, 
kiedy zaczęliśm y regulować sprawy 
własnościowe i nastąjńło przepro
wadzenie DPS-u do nowej siedziby 
w K otlinie, m ajątek w Zakrzew ie 
Z pow rotem  w rócił do pow ia tu . 
Zgłosiliśm y się wtedy, ja ko  p ła tn ik  
podatku. W tym  m om encie gm ina

Jarocin się obudziła. A  że m ożna 
naliczać podatek p ięć lat wstecz, to 
tak naliczyła. Łącznie z odsetkam i.

Zgodnie z tymi wyliczeniami 
powiat musi zapłacić 53.623 zł.

Spraw a został poruszona na 
jednym z ostatnich posiedzeń po
wiatowej komisji budżetu  i roz
woju. - K ilka dn i tem u przyszło  
z gm iny upom nienie w sprawie tego 
podatku  - stwierdził etatowy czło
nek zarządu  pow iatu Stanisław  
Martuzalski. - Dobrze, że uponmie-' 
nie, a nie egzekucja kom ornicza  
- wtrącił przewodniczący komisji 
S ław om ir W ąsiewski. - Jeśli na 
sesji nie przegłosujemy przekazania 
pieniędzy, to m ożem y się spodzie
wać, że kom ornik zapuka m m  do 
drzwi - dodał M irosław  D rzazga.

(ann)

Wicestarosta Mirosław Drzazga zapewnia, że teraz podatek - zarówno 
od dawnej siedziby DPS-u w Zakrzewie, jak i od obecnej - w Kotlinie 
regulowany jest na bieżąc

► JAROCIN

Pojemniki na popiół 
to wielki niewypał?

- Te plastikow e p o jem n iki na 
popiół to je s t ja ka ś pom yłka - mówi 
mieszkaniec Mieszkowa, który za 
dzwonił do naszej redakcji.

Jego zdaniem  „m a przez nie 
podw ójną robotę” -Ja , kiedy rano 
wyczyszczą piec nie mogę tego wsypać, 
bo je s t popiółjest jeszcze gorący. N ie 
mogę tego zrobić nawet w południa, 
bo jeszcze je s t zarzewie i iskierki się 
tlą. M uszę to wysypywać m  posadzkę 
i dwa, trzy dni tak to leży, a ja  roz
garniam  i sprawdzam , czy nie m a 
w środku ciepłoty. D opiero w tedy 
wsypuję do tego pojem nika. Jak je s t 
wiatr, to wyglądam ja k  diabeł - op i
suje mężczyzna. I dodaje: - To są 

ja k ie ś ja ja . Jak będzie w M ieszko
wie zebranie, a przyjedzie burm istrz 
Adam  Pawlicki albo ktoś z tych m ą
drych, to ja  w stanę i pow iem ,J że to 
był jeden w ielki niewypał.

Z wyjaśnień Bartosza Sipa, spe
cjalisty ds. inwestycji z Z akładu 
G ospodark i O d p ad am i w J a ro 
cinie. który to  zakład  dosta rcza  
mieszkańcom pojemniki na popiół, 
wynika, że na zakup kubłów spółka 
uzyskała dotację z Wojewódzkim 
Funduszem  O chrony Środowiska 
i G ospodark i W odnej w P o zn a 
niu. U m ow a na dofinansow anie 
nie pow inna być zm ieniona przez 
okres 5 lat. N atom iast „Regulamin 
utrzym ania czystości i porządku 
w gminie Ja ro c in ” zakłada użyt
kowanie pojemników metalowych 
do 2018 roku. Po tym czasie i tak 
trzeba byłoby je wymienić na plasti
kowe, co w iązałoby się z ryzykiem 
utraty dotacji.

Bartosz Sip podnosi też inny 
aspekt sprawy, przem awiający za 
użyciem kubłów z plastiku. - L itr 
popiołu waży około 1 kg, co znacznie

- Ktoś sobie wymyślił 
takie coś i teraz niech się 
ten mieszkaniec męczy. 
Co innego z blaszanym 
kubłem, do którego ja  
od razu mógłbym to 
wrzucić. A tak, to mam 
podwójną robotę i palce 
jeszcze sobie przy tym 
nie raz poparzę. A był też 
taki przypadek, że jedna 
sąsiadka wyszła, żeby 
wysypać popiół, a kubła 
nie ma, kubeł spalony - 
stwierdza mieszkaniec 
Mieszkowa.

przew yższa m asę odpadów kom u
nalnych. M ieszkańcom  rozdawane 
są plastikow e pojem niki 80-litrowe, 
czyli pracownicy odbierający popiół 

• m uszą dźwigać około 80 kg z każdej 
posesji. Jeżeli pracownicy odbierają 
dziennie kilkaset pojem ników można 
sobie łatwo wyobrazić, na ja k ie  ob
ciążenia są narażeni. Żaden z pro
ducentów  pojem ników  metalowych 
nie produkuje kubłów  o pojem no
ści 80 l. Zazw yczaj zaczynają się 
one od 110 l, co daje nam  dodat
kowe 30 kg na każdym  z odbiera
nych po jem ników  - a rgum entu je  
Bartosz Sip.

Specjalista z ZGO przypomina, 
że przed w prow adzeniem  pojem 
ników do selektywnego zbierania 
pop io łów  m ieszkańcy w yrzuca
li swój popiół do kubłów razem  
z odpadam i komunalnym i. - N ikt 
nie zgłaszał wtedy problem ów  z tym  
związanych. N ie znane są nam  rów
nież przypadki, by ta k i po jem n ik  
się zapalił lub stopił. Uważam, że 
przestudzenie popiohi na przykład  
poprzez czasowe zm agazynow anie 
go w wiadrze cynkowym, a następ
nie przesypanie go do pojem nika na 
popiół nie je s t zbyt dużym  kłopotem  
dla m ieszkańca w zam ian za odbiór 
popiołu, k tóry w cześniej stanow ił 
dla niego problem  - zaznacza B ar
tosz Sip. I dodaje: - M ieszkańcy 
nie są zobow iązani do odebrania  
kubła  od ZG O. M ogą p rzysto so 
w ać sw ój m etalow y p o jem n ik  do  
selektyw nego zbierania  popiołów . 
N ależy jed n a k pam iętać, że zgodnie 
z zapisam i „Regulaminu utrzymania 
porządku i czystości w gm inie Jaro
cin ” m oże go użytkow ać do końca  
2018 roku.

A N N A  K O N IE C ZN A

http://www.jarocinska.pl
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OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI,A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC

C hlast f M  R A T

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■ okna, d rzw i Szybki termin realizacji zamówienia!!!
■  [ ° le tV' m o sk itie ry  63_820Piaskh uL Gostyńska1UplacGS)
m b ram y, p a ra p e ty  tek S72os30
m d rzw i w ew . i zew . kom. 6 0 3 8 0 3 8 6 6 ,6 9 1 7 0 9 4 0 5

C z y n n e :  pon.-pt. 8 .0 0  - 1 7 . 0 0  
sobota 8 .0 0  - 1 4 . 0 0

SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

j ej. 607 560 682

Pleszew, ul. Podgórna 21

KUCHENNE
M E B LE  B IU R O W E , SZAFY POD  
ZA B U D O W Ę , STOŁY, KRZESŁA, 

M E B LO Ś C IA N K I, A KCESO RIA

C hrzan, ul. Długa 1 4  
tel. 608 /778-027

B I URO R E K L A M Y < < <
^ ^ - J a r o c i ń ł k a j

Artur Antczak
508 318  922
Angelika Włodarczyk
509 082  772
Jarocin, ul. Kasprzaka la  

tel. (62 ) 747 47  47

P O G O TO W IE
E L E K T R Y C Z N E

U su w am y a w a r ie  e lektryczne

24h na dobę  

7 dni w  tygodniu

Usługi
instalacyjno-
elektryczne
montaż instalacji elektrycznych 
okresowe pomiary ochronne 
pomiary ochronne elektronarzędzi 
przyłącza licznikowe 
pomiary natężenia oświetlenia
posiadamy certyfikaty
uprawniające do wykonywania 
instalacji i pomiarów elektrycznych
wykonujemy pełną dokumentację
wg obowiązujących norm
obsługujemy firmy 
i klientów indywidualnych

www.leszbud.pl

\  502 909 641

0  6 9 4  9 1 3  2 0 3
LUDWINÓW 54.63-Z10 ŻERKÓW 0 3 4  3 1 0

KORA I M S  
SOSNOWA

ZIEMIA OGRODOWA ZIEMIA P00 KHAKI 
TOftf ODKWASZONY TORF KWAŚNY

W W W .  JIVN -M A R .p l

Krotoszyn, ul. Ostrowska 83 Piaski k/Gostynia. ul. Warszawska 61.
tel fax 62*722-02-29 teM ax 65-571-91-61

Kontakt (62) 505 27 75

SKLEP DS - EKTRA BUTY
16 marca to już

21. URODZINY 
SKLEPU

CZEKAMY NA NASZYCH KLIENTÓW 
W DNIACH 1 6 - 1 8  MARCA

Z RABATAMI I UPOMINKAMI
Środa Wlkp., ul. GARNCARSKA 2 

(na przeciw ARESZTU ŚLEDCZEGO) 
tel. 61 285 29 73

G A R A Ż E  Blaszane
%,rodocent K O J C E  dla Psów Wiaty  Kontenery

Najniższe C E N Y  

Różne wymiary 
Dogodne R A T Y  

Transport i montaż 
cały KRAJ

w w w .k o n s ta l-g a ra ze .p l W Z M O C N I
6 1 -8 1 2 .5 4 -6 9  6 2 -5 8 6 -0 7 -8 3  6 3 -2 7 8 -6 2 -2 5  5 0 9 -5 7 4 -6 4 4

PROMOCJA
NA SPRZEDAŻ

DREWNU
OPAŁOWEGO

STANOS Sp. z o.o.
Al. Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin

HATEX
Jarocin, ul. Wrocławska 50 

te l. 62  505-31-33  
Pleszew, ul. Ogrodowa 13

tel. 62 742 58*75,62 508-20-05
Dobrzyca, ul. Koźmińska 19 

tel. 62 741-34 78
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Oferta ważna do 31.O3.Z017

http://www.jarocinska.pl
http://www.leszbud.pl
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W A L D E M A R  W A L C Z A K
I. 5 1  (R u s k o )
M IE C Z Y S Ł A W A  K O Ś C IE L N A
I. 9 5  (S trz y ż e w k o )
JA N IN A  JAKSA
I. 9 4  (Ż ó łk ó w )

H E N R Y K A  S Z K U D L A R E K
I. 8 2  (K o t l in )
P A W E Ł RO JCZYK V E L  RO JEK
I. 4 8  (A le k s a n d ró w )  
S E W E R Y N A  S Z K U D Ł A B S K A
I. 8 3  ( J a ro c in )

R O ZA PŁYW A C Z
I. 8 6  (J a ro c in )  
K A Z IM IE R Z  D E R W IC H
I. 8 7  (J a ro c in )  
B O L E S Ł A W  K U B IA K
I. 7 4  (G ó ra )

LE S ZE K  B ĄCZYK
I. 5 2  (J a ro c in )
M A R IA N N A  W A W R Z Y N IA K
I. 9 4  (W ita s z y c e )

R odzinom  zm arłych  
____  składam y w yrazy współczucia

ZATRZYMAJ SIĘ

Salut armatni na cmentarzu 
ku czci majora

Z inicjatywy kola Towarzystwa 
Pamięci Pow stania Wielkopolskiego 
w Żerkowie oraz przy w spółudziale 
16. Jarocińskiego Batalionu Rem on
tu Lotnisk  zorganizow ane zostały  
w Lgowie uroczystości ku czci majora 
Zbigniewa O stroroga-Gorzeńskiego.

W miejscowym kościele pod we
zwaniem N arodzenia  N ajświętszej 
M arii Panny  o d p raw io n a  zo s ta ła  
w tym dniu msza św. z ceremoniałem 
wojskowym. Okazją do zorganizowa
nia obchodów była 148. rocznica uro
dzin dowódcy Frontu Południowego 
Powstania Wielkopolskiego oraz 98. 
rocznica podpisania rozejmu w Trewi- 
rze, który zakończył ten wielkopolski 
zryw niepodległościowy. Eucharystię

Ławki przygrobowe

spraw ow ał ksiądz Przem ysław  Ku
biak, proboszcz parafii w Brzóstko- 
wie. W intencji m ajora Gorzeńskiego 
modlili się m.in. przedstawiciele władz 
samorządowych, delegacje kół TPPW, 
bractw kurkowych (żerkowskiego i ja 
rocińskiego), a także grupa harcerzy 
oraz uczniów  z Żerkow a i Tarzec. 
Obecni byli też mieszkańcy Lgowa. 
U ro czy sto śc i u św ie tn iła  rów nież 
obecność pocztów  sztandarow ych.

Nawiązując do Ewangelii ksiądz 
p roboszcz ukazał w hom ilii różne 
postawy polskich oficerów na prze
strzeni ostatniego stulecia. Porównał 
kadrę oficerską II Rzeczypospolitej, 
k tó ra  idąc do  a taku  w pierw szym  
szeregu poniosła największe straty,

z n iektórym i polskim i generałam i 
U kładu W arszawskiego, którzy ska
zali nasz kraj na „nuklearną zag ła
dę”. W kontekście tak różnorodnych 
postaw , podkreślił znaczenie lekcji 
h isto rii jako  elem entu  kształcen ia  
św iadom ego obyw atela . Po m szy 
św. na przykościelnym  cm en tarzu  
odbyła się uroczystość patriotyczna 
w kwaterze G orzeńskich i Skarżyń
skich z udziałem  warty honorow ej. 
Po m odlitw ie i odśp iew aniu  hym 
nu delegacje złożyły kwiaty, a h a r
cerze zapalili na  mogile znicz. N a 
zakończenie uroczystości Bractw o 
K urkowe z Ż erkow a o d d a ło  sa lu t 
arm atni.

,  (ls)

Dane techniczne.
Wysokość produktu. 
Szerokość produktu. 
Głębokość produktu 
Materiał produktu:

80  cm 
79 cm 
23 cm 
Polypropylen,v|aieriał produktu: Polyproi

produkt jest składany: Nie 
Max. obciążenie statyczne: 150 kg

Cena w promocji '
149,99 zł

Produkt Polski

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

C Z I O N E K  POI S k l l  l IZB Y P O G R ZE B O W E J

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 

lek koni:f509/660-948ilcałodobovv\ 509/320ll 21

Tel. 5 3 5 -29 0 -00 5  
69 8 -6 4 9 -6 4 4 najtańsze usłui

KOMPLEKSOWE
USŁUGI
POGRZEBOWE

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul Moniuszki lO a  8 

tel (62) 747 18 20 3
czynne od 8 00 do 17 00 ■

całodobowo tel 604-242-489 » /

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ ' " T Ł "

OFERTA CENY UStUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

f n

w w w .jezierskisc.pl
DYŻUR

CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI 00 NAS.
KOMPLEKSOWA
OFERTA USŁUG rUMNIKI
CML N I ARNO 

PUGN/L NOWYCH

Koperty w kościele
„Troszczyć się o potrzeby wspól

noty Kościoła” - tak brzmi piąte przy
kazanie kościelne w formie zatwier
dzonej w2014iokupizez Konferencję 
Episkopatu Polski. Jedną z form tej 
troski jest danina diecezjalna składana 
w okresie Wielkiego Postu.

Od pierwszej niedzieli w świą
tyniach wyłożone zostały koper
ty z przeznaczeniem na coroczną 
daninę diecezjalną, czyli podatek, 
który parafie płacą od każdej osoby 
mieszkającej na terenie parafii, bez 
względu na to, czy ktoś jest wierzą
cym i praktykującym, czy też nie. 
M ożna je później wrzucić do koszy
ka podczas składki na niedzielnych 
mszach św., czy przekazać w biurze 
parafialnym.

Zebrane ofiary przeznaczane

są w szczególności na utrzym a
nie i funkcjonowanie seminariów 
duchownych i domów dla księży 
emerytów oraz działalność chary
tatywną prow adzoną przez C ari
tas. Wysokość daniny wynosi ok. 
2 zł od osoby. Kilkadziesiąt groszy 
z tej kwoty przeznaczane jest na 
tzw. Braterską Opiekę Kapłańską. 
Jest to fundusz, z którego wypła
cane są m.in. świadczenia księżom 
seniorom. W przypadku mniejszej 
parafii np. takiej jak Lubinia Mała, 
która liczy 572 wiernych, danina 
to ponad tysiąc złotych rocznie. 
W przypadku większych parafii, 
które liczą 7.000 osób (parafia św. 
Marcina) czy 7.800 (św. Antoniego 
Padewskiego), kwota ta wzrasta już 
do 14-15 tysięcy złotych. (is)

► Najbardziej znaną daniną jest tzw. świętopietrze, które przekazywane jest bezpośrednio 
do Watykanu. Zbiórka na ten cel odbywa się raz w roku, w niedzielę najbliższą dacie 29 
czerwca, czyli liturgicznego wspomnienia apostołów - św. Piotra i św. Pawła. Święto
pietrze można uznać za jeden z najstarszych podatków w Polsce. Płacił je już w imieniu 
poddanych książę Mieszko I. Przez całe średniowiecze podatek był odprowadzany przez 
wszystkie parafie w Polsce i Europie. W 1555 r. podatek zniesiono, ale w 1871 r. papież 
Pius XI przywrócił świętopietrze, ale już nie jako obowiązkowy podatek, tylko dobrowolną 
daninę. Współcześnie papieże przekazują pieniądze ze świętopietrza na cele charytatywne

Ekstremalna Droga Krzyżowa 
w Kaliszu i Pleszewie

W tym roku po raz pierwszy 
w Diecezji Kaliskiej odbędzie się 
Ekstremalna Droga Krzyżowa. Pa
tronat honorowy nad wydarzeniem 
objął biskup kaliski Edward Janiak. 
Ekstremalna Droga Krzyżowa to 
ponad 40-kilometrowa wędrówka 
w nocy, sam otności i milczeniu. 
To ćwiczenie fizyczne i duchowe, 
połączone z rozw ażaniem  Męki 
Jezusa C hrystusa. N a piątek 7 
kwietnia zostały przygotowane dwie 
opcje. Pierwsza z nich to „Trasa św. 
Józefa”, która prowadzi z Kalisza 
(Sanktuarium Świętego Józefa)

do Kotłowa (kościół N arodzenia 
Najświętszej Marii Panny). Patro
nem drugiej jest błogosławiony Ed
m und Bojanowski. Licząca 41 km 
droga prowadzić będzie z Pleszewa 
(kościół Najświętszego Zbawiciela) 
przez Lenartowice, Zawidowice, 
Rokutów, Grodzisko, Broniszewice, 
Psienie Ostrów, Czerm in, Strzy- 
dzew, Kurcew, Korzkwy i z p o 
wrotem do Pleszewa (kościół Naj
świętszego Zbawiciela). Szczegóły 
i zapisy na stronie internetowej: 
www.edk.org.pl.

(Is)

r
„Zam knęły się ukochane oczy, 

spoczęły spracowane ręce, 
przestało bić ukochane serce”

Wszystkim, którzy w sparli nas słowam i otuchy, złożyli kondolencje, 
uczestniczyli we m szy świętej i cerem onii pogrzebow ej. Rodzinie, 
znajomym, sąsiadom, przyjaciołom. Księdzu Mikołajowi Graja, lekarzowi 
rodzinnem u Piotrowi Kolańskiemu, pielęgniarkom, organiście, służbie 
liturgicznej, Radzie Parafialnej, Radzie Sołeckiej, KGW Strzyżewko, 
de legacjom  z O d d z ia łu  G m innego  O cho tn iczej S traży  P ożarnej 
w Jaraczewie, ZAZ Leonów, radnym  i sołtysom  z gminy Jaraczew o, 
Firm ie Pogrzebow ej „Jezierski” z Ja ro c in a  oraz w szystkim, którzy 
okazali współczucie, ofiarowali mszę świętą, modlitwę, złożyli wieńce 
i kwiaty o raz odprow adzili na miejsce w iecznego spoczynku naszą 
kochaną m am ę, teściową, babcię i prababcię

ś. tp .

MIECZYSŁAWĘ
KOŚCIELNĄ

K ,

s e rd e c z n e  p o d z ię k o w a n ie  
s k ła d a  R odzina

J

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
http://www.edk.org.pl
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► JAROTA ZAKONTRAKTOWAŁA KOLEJNYCH PIŁKARZY

Zawodnicy przeskoczyli 
z gimnazjum na studia
J  Zima powoli odchodzi w  zapomnienie, a wraz z nią przerwa w rozgrywkach III ligi. Tuż 
przed pierwszym meczem w rundzie wiosennej porozmawialiśmy z trenerem Jaroty Jarocin, 
Januszem Niedźwiedziem o  sytuacji w  klubie i planach na drugą część sezonu.

R o zm ow a z JANUSZEM NIEDŹWIEDZIEM, tren erem  Jaroty Jarocin

Prezes Jaroty H ubert Bachórz pow iedział 
podczas prezentacji pierwszego zespołu, 
że wierzy, iż jest pan najlepszym trenerem  
w i l l  lidze. Czyli rozum iem , że walczycie
0 aw ans.
Janusz N iedźw iedź: Dziękuję prezesowi 
za ciepłe słowa. Trener to bardzo w ażna 
część całości. N a ostatnim  kursie trene
rów UEFA Pro rozmawialiśmy o wpływie 
trenera na drużynę. Naukowcy przebadali 
bodajże 10 tys. meczów i wyszło według ich 
obliczeń, że rola trenera ogranicza się d o ... 
kilkunastu procent. Dlatego, aby drużyna 
grała o  coś więcej, potrzeba także wielu 
innych czynników.
Jakich?
Potrzebni są przede wszystkim odpowiedni 
zawodnicy, dobre przygotowanie taktyczne, 
motoryczne i mentalne, dobra atmosfera nie 
tylko w drużynie, ale i w klubie, zapewnie
nie odpowiednich warunków zespołowi do 
treningu i meczu, a także określony zbieg 
okoliczności i szczęście, które jest potrzebne 
tak w piłce jak i w życiu.
Zbiegi okoliczności są niezależne od nas, 
ale pozostałe czynniki, które pan w ym ienił 
- tak  m i się w ydaje • w  Jarocie są. Czyli 
szansa na aw ans też. Czy m oże jest to 
ju ż  „pom pow anie balonika”?
Nie ma żadnego pompowania balonu. Nikt 
nie mówi, że naszym  celem jest awans. 
Wszyscy w klubie jesteśmy ambitni i każdy 
-jeśli tylko dostrzeże szansę - na pewno nie 
odpuści. Naszym celem jest zdobycie trzech 
punktów w najbliższym meczu. Ale jeśli to się 
nie uda - żaden plan się nie zawali. Marzy 
nam się gra o coś więcej niż środek tabeli
1 jeśli będzie szansa sięgnąć po coś więcej,

na pewno nie odpuścimy!
Z im ą  było trochę roszad w  składzie. Ci 
zaw odnicy, k tórzy przyszli, są w zm o c 
nieniem  dla Jaroty, czy w ypełnili lukę po 
odchodzących w  skali 1:1?
Uważam , że jesteśm y trochę mocniejsi, 
niż jesienią. O prócz Tarasa Maksymiva, 
żaden piłkarz podstawowego składu nie 
odszedł. Przyszli nowi, ciekawi zawodnicy 
i jeśli znajdą miejsce w wyjściowej jedena
stce, a jest na to duża szansa, to będziemy 
silniejsi na wiosnę.
Jak pan ocenia zim ow e przygotowania?
Do momentu zakończenia obozu w Unie
jowie, wszystko przebiegało prawidłowo. Po 
obozie przez dwa i pół tygodnia borykaliśmy 
się mocno z absencją wielu piłkarzy, przede 
wszystkim z powodu choroby. Przez ten czas 
trenowaliśmy w 13 -14  zawodników w tym 
kilkoma junioram i młodszymi. 
Przetestował pan w  ostatnim czasie naw et 
15-latków. To było dla nich duże wyzwanie  
i pew nie dobra szkoła.
N a pewno m a to dla nich ogromne zna
czenie. Sam fakt, że mogli zobaczyć, jak 
trenuje się w seniorskiej drużynie, jakie jest 
tem po gry i umiejętności wiele im daje. 
Wzięli z nami udział w obozie i nadal z nami 
trenują co powoduje, że dużo szybciej doj
rzeją jako piłkarze. Trenowanie z seniorami 
to dla nich przeskok jak z gimnazjum na 
studia, ale to spowoduje ich bardzo szybki 
rozwój. M am nadzieję, że zaprocentuje to 
w przyszłości kolejnymi wychowankami 
w pierwszej drużynie.
Jesienią n iektórzy p iłkarze narzekali na 
stan m urawy. Z im a i leżący śnieg na pew 
no nie polepszyły je j jakości. Jaki w p ływ

m oże to m ieć na w aszą grę?
Kilkakrotnie przed meczem z Polonią Śro
da Wlkp. weszliśmy na to boisko i jest ono 
w niezłym stanie. W wakacje planowana jest 
wymiana tej murawy na nową i niedługo 
będziemy mogli cieszyć się z jeszcze lepszej 
nawierzchni. Do tego boisko wzbogaci się 
o zraszacze podlewające murawę, co rów
nież będzie dużym plusem dla wszystkich. 
Ł ą c zy ł pan z im o w e  przyg o to w an ia  ze  
szkoleniem  UEFA Pro. Jak pan to godzi? 
Z jednej strony trochę to przeszkadzało, bo 
nie było mnie na wszystkich treningach, a ja 
lubię być na każdym i mieć kontrolę nad- 
tym, co się dzieje w drużynie. Z drugiej 
strony uczę się nowych rzeczy, które mogę 
wykorzystać w przygotowaniach, czy samej 
grze naszego zespołu, czy to jeśli chodzi
0 przygotowanie taktyczne, czy motoryczne. 
Śledził pan przygotowania innych klubów  
naszej ligi?
Trochę tak. Skupiłem się na obserwacji 
Polonii Środy Wlkp., czyli naszego prze
ciwnika w pierwszym meczu (rozmowa była 
przeprowadzona w piątek przed meczem 
- przyp. red.).
Przychodzi panu do głowy zespół, który 
m oże w am  przysporzyć najw ięcej proble
m ów  w  rundzie w iosennej?
Tym zespołem je s t... Jarota Jarocin. 
W ied zia łem , że pan to powie.
Tylko my możemy być dla siebie najlepszym 
wsparciem albo największym przeciwnikiem! 
Jeśli będziemy grali na swoim optymalnym 
poziomie, pokażemy dojrzałość taktyczną
1 świetne przygotowanie mentalne do każ
dego meczu, to nikogo się w tej lidze nie 
obawiam.

Złoto Patrycji Adamkiewicz, 
nasze kluby bez medalu

*
Puchar Świata Slovenia Cup 2017 

nie był gościnny dla taekwondzistek 
jarocińskich klubów, które wróciły do 
Polski bez medali. Z łoto wywalczyła 
za to Patrycja Adamkiewicz reprezen
tująca obecnie AZS AWF Warszawa. 
- „Nie odpuszczam ! Wspaniały począ
tek roku, oby tak dalej” - napisała na 
swoim fanpage’u zawodniczka.

M atylda M arcinkowska, która 
jako  jedyna rep rezen tow ała UKS 
Taekwondo Jarocin już w pierwszej 
rundzie trafiła na bardzo  silną ry
walkę z Niemiec Vivianę Valentinę. 
Po niezwykle zaciętej walce M atylda 
musiała uznać jej przewagę fizyczną 
i przegrywa 8:28. Niemka pokonała 
wszystkie rywalki i wygrała kategorię 
wagową do 58 kg. - Na tym poziom ie 
zawodów dużą rolę odgrywa szczęście

podczas losowania walk, gdyż trafiając 
w pierwszej z nich na faw oryta swojej 
kategorii, często nawet zacięta rywali
zacja stawia nas na przegranej pozycji 
- mówi Piotr Wesołek, trener klubu. 
Warto zaznaczyć, że był to pierwszy 
start M atyldy na tak prestiżowym 
turnieju po zmianie przepisów przez 
światową organizację taekwondo.

Podobny los spotkał zawodniczki 
Białych Tygrysów, które w pięcio
osobow ym  składzie (w tym cztery 
reprezentantki Polski) wybrały się 
do M ariboru. - W związku z tym, że 
dla większości zawodniczek był to czas 
debiutów, trudno było oczekiwać nad
zwyczajnych wyników  - mówi trenerka 
Józefina Nowaczyk-W róbel, która 
została powołana do składu szkole
niowego reprezentacji Polski.

Anna Zbawiona pierwszy raz starto
wała w seniorkach, M artyna Stasik 
i Alicja Kowańdy debiutowały w ju 
niorkach, a N atalia  Wosiek m iała 
okazję zapoznać się z cyklem Pucharu 
Świata. Zdaniem trenerki największe
go pecha miała Zuzia, która trafiła na 
Petrę Stolbovą z Czech - późniejszą 
trium fatorkę jej kategorii wagowej. 
- Szkoda m inim alnych przegranych 
Alicji, Ani i Natalii, bo każda z nich 
mogła, na co z pewnością było je  stać, 
odwrócić losy pojedynków  na swoją 
korzyść. Jeżeli chodzi o start Martyny, 
to nie je s t jeszcze przygotowana na ry
walizację w wyższej kategorii wagowej 
i ju ż w kolejnym starcie zaprezentuje się 
w optymalnym przedziale wagowym do 
42 kg - dodaje Józefina Nowaczyk- 
-Wróbel. (bst)
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Rzut karny mógł wszystko zmienić
1  Pierwszy mecz w rundzie to zawsze duża niewiadom a. Jarota Jarocin udowodniła jednak, że dobra gra 
w sparingach nie w zięła się znikąd.

Piłkarze Polonii byli wściekli na sędziego za to, że nie podyktował „jedenastki" w doliczonym czasie gry

Początek spotkania przeciwko Po
lonii Środa Wlkp. zwiastował prawdzi
wą nawałnicę pod bramką rywali i grad 
goli w wykonaniu Ja ro  ty. Zabrakło 
jednak wykończenia, aby szybko wyjść 
na prowadzenie. M imo tego, szybkie 
ataki wywarły wrażenie na gościach, 
którzy od początku zostali zepchnięci 
do obrony. - Bardzo nam  zależało na 
tym , żeby dobrze rozpocząć tę rundę 
- powiedział po meczu M ateusz M o- 
lewski, jak się później okazało - strzelec 
jedynego gola.

Ja ro ta  od początku przew ażała 
i dążyła do zdobycia bramki, jednak 
piłka ciągle lądowała poza boiskiem. 
Wreszcie w 39. minucie wracający po 
ponad ośmiu latach do klubu Krzysztof 
M atuszak przejął piłkę w środku pola, 
odegrał do niepilnowanego Molewskie- 
go, który wbiegł w pole kamę i strzałem 
po ziemi pokonał bram karza rywali 
A driana Lisa. - Bardzo dobrą pracę 
wykonał Hubert Antkowiak, który był - 
wydawać by się mogło - na lepszej pozycji, 
ale za plecam i słyszałem „Molesia ” i in
stynktownie odegrałem piłkę w miejsce, 
w którym  się znajdował - ocenił akcję 
M atuszak.

- Cieszę się, że padł właśnie taki 
gol, bo szukaliśm y rozwiązania, które 
pozwoliłoby nam  bardziej agresywnie 
zaatakować w środkowej strefie defensyw- 
negopomocnika Polonii, który jest słabiej 
wyszkolony technicznie. Powiedziałem  
chłopakom, że to się może zdarzyć raz 
albo dwa w ciągu całego meczu i musimy 
wyczekać na swoją szansę. Odebraliśmy 
Piłkę i K rzysztof M atuszak tak się wła
śnie zachował. Przejął ją  i poczekał aż 
M ateusz zajm ie odpowiednią pozycję, 
wyłożył m u i wyszliśmy na prowadzenie 
~ wyjaśnił Janusz Niedźwiedź, trener 
Jaroty.

Po przerwie sytuacja na boisku 
mocno się zmieniła. Inicjatywę przejęli 
piłkarze Polonii Środa Wlkp., którzy 
postawili sobie za punkt honoru strze
lenie wyrównującego gola. Nie udało 
się, ale do samego końca było gorąco. 
Po tym, jak gra przeniosła się w środek 
pola, oba zespoły jedynie z rzadka do
chodziły do sytuacji podbramkowych. 
Ze strony Jaroty mieli je m.in. Hubert 
Antkowiak i wchodzący w 59. minucie 
Christian Nnamani, ale brakowało albo 
celności i siły strzału, albo kolegów, do 
których m ożna by odegrać piłkę.

G orąco zrobiło się w samej koń
cówce, kiedy rywale zamknęli piłka
rzy JKS-u w polu karnym, w którym 
pojawił się także golkiper gości. Nie 
pomogły ani rzuty rożne, ani dośrodko- 
wania na głowę bramkarza. Doszło też 
do sporej kontrowersji. Zawodnicy ze 
Środy Wlkp. domagali się od sędziego 
podyktowania rzutu karnego za zagra
nie ręką w polu karnym, ale arbiter po
został niewzruszony i zakończył mecz 
przy wyniku 1:0 dla Jaroty. - Szczęśliwi 

jesteśm y niezm iernie, bo wygraliśm y 
spotkanie inauguracyjne, a dzisiaj każdy

wynik był możliwy. Wierzyłem w swój 
zespół i byłem przekonany, że uda nam  
się odnieść zwycięstwo - podsum ował 
trener Niedźwiedź. (bst)

Jarota Jarocin - V in e ta  W olin
Kolejny ligowy mecz Jarota 
rozegra w sobotę 18  marca 
o godz. 14 .00  w Wolinie, gdzie 
przeciwnikiem jarocińskiego ze
społu będzie Vineta -1 3 .  zespół, 
w tabeli.

99
M ożna m arzyć o Barcelonach, 
o Lechach itd., a le fa jn ie  
je st, je że li p o  latach m asz  
m ożliw ość zagrać  w  klubie, 
w którym  się  wychowałeś.

99
Krzysztof Matuszak, pomocnik Jaroty

©  determinacja 

©  linia obrony

©  oddanie 
kontroli 
po przerwie

©  wykańczanie 
akcji

99
„Przykłady KKS-u K alisz i Sokoła K leczew  
pokazały, że  m ożna w  tej lidze p rzegrać  też 
ze  słabszym i rywalam i, a  m y wygraliśm y  
z  m ocniejszym , bo za  taki uw ażam  Środę  
Wlkp., chociaż je s t  nisko w  .tabeli”.

99
Janusz Niedźwiedź, trener Jaroty

j A *  W |EŚC |

-  Z JAROTY
Nowy piłkarz 
Jaroty zagrał 
w reprezentacji
Krzysztof Matuszak znalazł się 
w kadrze reprezentacji Wojska Pol
skiego w piłce nożnej i wziął udział 
w Pucharze Świata w Omanie. - 
Muszę przyznać, że była to przy
goda życia - mówi zawodnik dla 
oficjalnej strony klubu. - Zajęliśmy 
tam 9. miejsce, ale tak naprawdę 
mierzyliśmy się tam z zawodowca
mi, bo większość drużyn składała 
się z zawodników seniorskich re
prezentacji. Chociażby Egipcjanin, 
który strzelił nam gola, jest wart 5 
milionów euro. To pokazuje sk^ję, 
z jaką musieliśmy się mierzyć - 
dodaje.

Seniorzy 
zaprezentowali 
się kibicom
Podczas kameralnego spotkania 
w Spichlerzu Polskiego Rocka 
w Jarocinie, odbyła się prezenta
cja pierwszej drużyny Jaroty. Pre
zes klubu Hubert Bachórz wręczył 
każdemu z zawodników koszulkę 
meczową i wyraził nadzieję, że to 
będzie bardzo udana runda. 
W ięce j na ten te m a t na portalu  
jarocinska.pl.

Hubert Antkowiak odbiera 
koszulkę z rąk prezesa

Daniel Malina 
i Filip Szewczyk 
wzmocnili Jarotę
19-letni bramkarz Daniel Malina 
będzie konkurencją dla Sebastiana 
Kmiecika, który w ostatnich tygo
dniach nie miał swojego zastępcy. 
Poszukiwania drugiego golkipera 
trwały długo, ale w końcu uda
ło się wzmocnić i tę pozycję. {?1KS 
wzmocnił także Filip Szewczyk. 
Pomocnik wychowany w Ostrovii 
Ostrów Wlkp. grał ostatnio w junio
rach Piasta Gliwice. 20-latek trafił 
do Jaroty w ramach półrocznego 
wypożyczenia.

Konsola 
za piłkarza
Jarota chce przyciągać młodych ki
biców na stadion i w związku z tym 
wymyśliła zabawę. Kto przyjdz^na 
•mecz ligowy w Jarocinie i kupi bilet 
wstępu, otrzyma w kasie biletowej 
planszę z wizerunkiem zespołu i na
klejkę. Tę ostatnią będzie musiał 
wkleić w miejsce, w którym według 
niego znajduje się dany zawodnik. 
Zabawa potrwa do 3 czerwca. Po 
tej dacie (najpóźniej do 15 czerwca) 
trzeba oddać podpisaną planszę 
i wrzuć do urny znajdującej się 
w biurze klubu.
Główną nagrodą w konkursie jest 
konsola do gier Xbox, która zosta
nie rozlosowana wśród wszystkich, 
którzy zbiorą 8  naklejek. Szczegóły 
na stronie jarota.com. (bst)

http://www.jarocinska.pl
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Trwają przygotowania do rundy 
wiosennej kaliskiej A-klasy, w której 
w ystępują w tym sezonie aż cztery 
zespoły, a kolejny - Phytopharm Klęka 
rywalizuje na tym samym szczeblu, 
ale w okręgu poznańskim . Wszystkie 
drużyny m ają już za sobą pierwsze 
sparingi i obozy przygotowawcze, ale 
nastroje w poszczególnych obozach 
są bardzo zróżnicowane.

Dać szansę każdemu
Zaczęliśm y odprzygotowań /noto

rycznych, a teraz przechodzimy do zjajęć 
taktycznych i powoli będziemy trenować 
elementy przygotowane typowo pod ligę. 
N a razie skupiam y się na tym , żeby 
wszyscy zawodnicy grali w sparingach, 
dlatego poziom , który prezentujem y na 
boisku je s t taki zróżnicowany. W miarę 
m ożliwości stawiam y też na m łodzież - 
mówi Sebastian Waszkiewicz, trener 
G rom u.

W iosną w szeregach czerw ono- 
-czamych może się sporo zmienić, bo 
zespół pracuje nad nowymi w arian
tami taktycznymi. - Z m ienił się nam  
trzon zespołu. N asz czołowy obrońca 
Szym on B ryll leczy jeszcze kontuzję, 
jeden ze środkowych pom ocników m iał 
zabieg i jeszcze się leczy, a dodatkowo 
pauzuje nasz najskuteczniejszy strzelec 
Marcin Szym kow iak - wylicza trener 
Waszkiewicz.

G ro m o w cy  w zm o cn ili sk ład  
D am ianem  Kaźm ierczakiem , który 
ostatn io  reprezentow ał barwy C zar
nych D obrzyca i jest wychowankiem 
B ite g o  O rła Koźmin Wlkp. - N ie je s t 
łatwo sprowadzić piłkarzy z  zewnątrz, 
więc jeśli pojawi się taka możliwość, na 
pewno z niej skorzystam y - dodaje.

Szybkość i skuteczność
Praca wre także w obozie WKS- 

-u Witaszyce, który trenuje od połowy 
stycznia. - O dkąd prowadzę ten zespół, 
zawsze rozpoczynam y przygotowania 
w tym  sam ym  czasie. Zaczęliśm y od  
poprawy siły i wytrzymałości podczas 
zjajęć na sali gim nastycznej, a teraz ju ż  
trenujemy na dworze. Do tego dochodzi 
sitm n ia  i basen - mówi Paweł Janas, 
szkoleniowiec WKS-u.

Im bliżej startu  rundy wiosennej, 
tym bardziej zm ienia się trening za 
wodników z Witaszyc. Trener wprowa
dza zajęcia szybkościowe, wytrzyma
łościowe, piłkarze poświęcają coraz 
więcej czasu na studiow anie taktyki 
i ćwiczenie gry zespołowej oraz po 
prawie skuteczności, z której słynęli 
jesienią w całej lidze.

Parus: „Chcemy strzelać więcej 
bramek. Efekty na razie sę"

1  Plaga kontuzji, walka o poprawę skuteczności i pierwsze transfeiy. Sporo dzieje 
się tej zimy w a-klasowych zespołach z naszego terenu.

W trakcie przygotowań piłkarze Gromu korzystali m.in. z siłowni

Jedni przychodzą, 
drudzy się leczą

LZS C ielcza boryka się z dość 
o k ro joną  kadrą , ale cieszyć m oże 
fakt, że do drużyny dołączył 20-letni 
bram karz K rzysztof Banaszak, który 
dotychczas grywał w ligach orliko- 
wych i turniejach, a teraz - zdaniem  
trenera  - m a pow alczyć o m iejsce 
w podstawow ym  składzie. Kibiców 
cieszyć może też powrót po półrocznej 
przerwie Łukasza i Dawida Pilarczy
ków. - Będą w ażnym i zaw odnikam i 
na wiosnę. Szczególnie Dawid, który  
w swoim  piłkarskim  C V  m a grę w II  
i II I lidze w barwach Jaroty - tłum a
czy Aleksander M atuszewski, trener 
„C helsea”.

Z wypożyczenia wrócili też M a
teusz Mizerny, który pół roku był na 
wypożyczeniu w Astrze ̂ Krotoszyn,

gdzie regularnie w ychodził w po d 
staw ow ym  składzie o raz  M ateusz  
Zięciak wracający z juniorów  Jaroty  
Jarocin. - M ateusz sam  zdecydował, że 
chce grać u nas. Jest to na pewno duże 
wzm ocnienie, tym bardziej, że trochę 
problemów będziemy mieli, bo kontuzji 
doznało kilku ważnych piłkarzy, w tym  
Karol L isiak i Karol OczJcowski. Ten 
ostatni najprawdopodobniej nie zagra 
do końca sezonu. M iał w listopadzie 
rektoskopię kolana, a okazało się, że 
m a zerwane więzjadło, więc przerwa się 
przedłuży. Ciężko pracuje nad powrotem  
i je s t szansa, że być m oże w m aju lub 
czerwcu zacznie treningi z obciążeniem  
- wyjaśnił trener Matuszewski.

Istny szpital
Prawdziwy kadrowy d ram at jest 

w Kotlinie. - Kontuzje nas nie opusz

czają  - mówi ze sm utkiem  A drian 
Popławski, trener Błękitnych Sparty 
Kotlin. - Kontuzje m a trzech zawodni
ków ze środka pola i obrony. D om inik 
W ojtasik i M ichał W oźniak będą m u
sieli przejść operację kolan i na pewno 
wypadli do końca rundy. N ie wiadomo 
jeszcze co z Robertem  M ańkow skim , 
który jesienią  trzy razy naderw ał m ię
sień dwugłowy uda i na tę chwilę podjął 
decyzję, że nie będzie grał. Spróbujemy 
go namówić, żeby jednak zm ienił de
cyzję. Szczególnie dlatego, że podczas 
sparingów pojawiły się kolejne cztery 
kontuzje, które m oże nie wykluczają 
piłkarzy do końca sezonu, ale na kilka  
tygodni na pewno. Mowa o Miłoszu Bo- 
guszyńskim , D arku Jasińskim , Piotrze 
i Tomaszu Nowakowskich - relacjonuje.

Przez wzgląd na ogrom ną liczbę 
urazów, zespół chce zmienić trochę

plan  przygotow ań. - N ie będziem y 
grać sparingów do ostatnich dni przed  
wznowieniem rozgrywek, bo chcę, żeby 
wszyscy się wyleczyli i wolę im  dać tro
chę czasu na regenerację i odpoczynek 
- dodaje Popławski.

Zmiana formacji 
przynosi efekty

Sporo pomysłów na rundę wio
senną m ają w Klęce. Trener Phyto- 
pharm u Adam Parus chyba znalazł 
sposób  na popraw ę skuteczności, 
która jesienią była piętą achillesową 
zespołu (trzeci najgorszy wynik w li
dze pod względem liczby strzelonych 
goli). - Próbujemy zm ienić ustawienie 
i od kilku meczów je  testujemy. Chce
m y strzelać więcej bram ek i efekty na 
razie są pozytywne, ale wszystko zwe
ryfikuje liga. W każdym  razie lepiej to 
funkcjonuje niż w poprzedniej rundzie. 
N ie zdobywając bram ek, nie będziesz 
wygrywać meczów. Poza tym z takim  na
stawieniem m ożemy stracić gola, a i tak 
będziem y m ieli kom fort psychiczny, że 
jesteśm y skuteczniejsi w ataku  - wyja
śnia szkoleniowiec Klęczan.

Zespół planuje też kilka w zm oc
nień. Wrócił M arcin G rom ada, który 
na jakiś czas rozstał się z piłką w Phy- 
topharm ie ze względu na studia.

(bst)

Wyniki sparingów

G R O M  GO LINA

Warta Pyzdry - Grom Golina 3 :1
Jarota Jarocin (juniorzy st.) - Grom Golina 2 :0
Sparta Orzechowo - Grom Golina 3 :1

WKS W ITASZYCE

WKS Witaszyce - KKS Kalisz 1:2

WKS Witaszyce - Szczyt Szczytniki 4 :4

WKS Witaszyce - Ostrowa Ostrów Wlkp. 7 :0
WKS Witaszyce - Victoria Skarszew 0 :6

WKS Witaszyce - Pogoń Stawiszyn 4 :4
WKS Witaszyce - Unia Szymanowice 9 :0
WKS Witaszyce - Jarota Jarocin (juniorzy st.) 1:5

LZS C IELCZA

LZS Cielcza - Pogoń Książ 5:1
LZS Cielcza - Taczanów 1:1
LZS Cielcza - Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 6:1
LZS Cielcza • Jarota (juniorzy st.) 2 :2

LZS Cielcza - GKS Żerków 2 :2

! BŁĘK ITN I SPARTA KOTLIN
Błękitni Sparta Kotlin - Sparta Orzechowo 1:1
Błękitni Sparta Kotlin - Pogoń Książ Wlkp. 2 :5
Błękitni Sparta Kotlin - Phytopharm Klęka 0 :4

Błękitni Sparta Kotlin - Pogoń Książ 3 :5

PHY TO P H A R M  KLĘKA
Poznańska 13 Poznań - Phytopharm Klęka 1 :2
IKP Olimpia Poznań - Phytopharm Klęka 1 :5
Włókniarz 1925 Kalisz - Phytopharm Klęka 2 :4

Sparta-Sklejka Orzechowo - Phytopharm Klęka 8 :1
Phytopharm Klęka - Polanin Strzałkowo 5 :2
Kłos Zaniemyśl - Phytopharm Klęka 0 :0
Phytopharm Klęka - Błękitni -Sparta Kotlin 4 :0

Lew Pogorzela - Phytopharm Klęka 2 :1

Dźwigali ciężary dla Żołnierzy Wyklętych
W Zespole Szkół Przyrod- 
niczo-Biznesowych w Tar- 
cach odbył się szkolny tu r
niej podnoszenia ciężarów 
z okazji D n ia  Ż o łn ie rzy  
W yklętych. Z aw ody były 
jednocześn ie  przeglądem  
d o ro b k u  uczn iów  u p ra 
w iających  tę dyscyp linę  
sportu .
W szyscy byli w w yśm ieni
tej form ie i tylko niewielu 
nie popraw iło  swoich re
kordów  życiowych w p o 
szczególnych kategoriach 
wagowych. Najlepiej sp i
sali się n a to m ia s t A nna 
Pawłowska i K ajetan M a
tuszewski. (bst)

Anna Pawłowska i Kajetan Matuszewski to w tej chwili najlepsi 
ciężarowcy w Tarcach

Zwycięzcy w poszczególnych 
kategoriach
Dziewczęta
kat. 48 kg: Wiktoria Pawłowska (24+36) - 60 kg 
kat. 58 kg: Weronika Kowalewska (27+35) - 62 kg 
kat. 62 kg: Anna Pawłowska (45+46) - 91 kg 
kat. 69kg: Kinga Vogels (30+37) - 67 kg 
kat. 75 kg: Edyta Budzińska (27+35) - 62 kg

Chłopcy
kat. 62 kg: Kajetan Matuszewski (70+89) - 159 kg 
kat. 69 kg: Michał Kostrzewski (42+54) - 96 kg 
kat. 77 kg: Mateusz Filipiak (60+79) - 139 kg 
kat. 85 kg: Miłosz Kosmowski (55 +  70) - 125 kg 
kat. 94 kg: Paweł Jakubowski (55+63) - 118 kg 
kat. 105 kg: Bartosz Stachowiak (47+58) - 105 kg 
kat. +105 kg.- Szymon Staniewski (83+98) -181 kg

Pod koniec lutego w Konstantynowie Łódz- 
(<im odbył się ogólnopolski turniej Masters 
w podnoszeniu ciężarów - Grand Prix 2 0 1 7 .  
W ystartował w nim Paweł Lewandowski

z Koła Weteranów przy szkole w Tarcach. 
W kategorii wagowej 62  kg i I grupie wieko
wej osiągnął w dwuboju olimpijskim bardzo 
dobry wynik - 1 6 9  kg. W rwaniu uzyskał

7 4  kg, co jest nowym rekordem Polski, 
a w podrzucie 9 5  kg. W punktacji Open 
zajął drugie miejsce.

Nasi zdobyli 
prawie wszystko
LZS Cielcza wygrał I Turniej Halowej 
Piłki Nożnej Phytopharm  C up 2017. Im
preza została rozegrana z okazji 35-lecia 
działalności klubu z Klęki.
Popularna „C helsea” pokonała w finale 
1:0 gospodarzy, a na trzecim  miejscu 
uplasow ał się G rom  G olina, który po
konał FA Orlik M iłosław aż 4:0.
Cztery z pięciu nagród indywidualnych 
zdobyli piłkarze klubów z naszego terenu. 
Jedynie tytuł najlepszego bramkarza trafił 
do  zawodnika FA Orlik Miłosław, (bst)

Król strzelców 
Alan Jankowski (LZS Cielcza) 

Najlepszy bramkarz 
Kacper Wencławek (FA Orlik Miłosław) 

Najlepszy obrońca 
Krystian Olejniczak (Grom Golina) 

Najlepszy zawodnik 
Nikodem Parus (Phytopharm Klęka) 

Wyróżnienie specjalne za najwięk
sze zaangażowanie 

Filip Kardasz (Phytopharm II Klęka)
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